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Z A P I S N I K 
 
 sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 11. lipnja 2019. u 
Gradskoj vijećnici, Trg kralja Tomislava 1., Nova Gradiška. 
 
 Sjednicu je sazvala Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća. 
 
 Sjednica je započela s radom u 12,05 sati. 
  
 Po završenom prozivanju Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća utvrdila je 
da je od ukupno 17 izabranih članica i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 14. 
 
 Nazočni: Ivan Adžić, prof., Igor Babić, dipl.ing.građ., Željko Bešlić, dipl.ing.šum., 
Vesna Đapić, Zoran Gazibarić, Vlatko Greiner, Franjo Kikić, spec.admin.publ., Jelena Kovre, 
mag.educ.art., mr. Ljiljana Lukačević, spec.kl.psih., Ljiljana Ptačnik, prof., Marijan Radić, 
Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., Antun Škvorčević i Marijana Škara Ivković, univ.spec.oec.  
 
 Matej Zboril stigao je na sjednicu nakon izvršene prozivke. 
 
 Izostanak su ispričali Željko Bigović, ing. i Tomislav Bećirević. 
 
 Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik, Borislav Vidošić, zamjenik 
gradonačelnika, dr.sc. Marija Mihaljević, ravnateljica Gradskog muzeja Nova Gradiška, 
Biljana Dakić, prof., v.d. ravnateljica Gradske knjižnice Nova Gradiška, Danijela Juranović, 
prof., ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Matija Antun Relković Nova Gradiška, Dinka 
Matijević, oec. direktorica Turističke zajednice Nova Gradiška, Krunoslav Hoffer, član 
Izvršnog odbora Saveza sportova Nova Gradiška, Ivo Pejaković, v.d. zapovjednika Javne 
vatrogasne postrojbe Nova Gradiška, Krešimir Knežević, tajnik Zajednice tehničke kulture, 
Franjo Pavlović, ravnatelj Gradskog društva crvenog križa Nova Gradiška, Ivan Nožina, 
direktor IN konzaltinga d.o.o. Slavonski Brod, Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. tajnika Ureda grada, 
Ljiljana Ranisavljević, dipl.oec., v.d. pročelnice Upravnog odjela za financije, Goran 
Tomljanović, dipl.iur. v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne poslove, Stjepan 
Posavčević,ing. voditelj Pododsjeka za gradnju i održavanje komunalnih građevina, Mihaela 
Đeraj, spec.admin.publ., voditeljica Odsjeka za društvene djelatnosti kao i predstavnici 
sredstava javnog informiranja. 
 
 Zapisnik je vodila Nela Bednarik, stručna suradnica u Uredu Grada. 

 
Predsjednica Gradskog vijeća, nakon što je pozdravila nazočne i utvrdila da je sjednici 

nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za pravovaljano odlučivanje upitala je članove 
Vijeća da li imaju primjedbi na Zapisnik sa 15. sjednice Gradskog vijeća održane 2. travnja 
2019. 

 
Budući da primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške 

temeljem članka 116. stavak 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške 
(«Novogradiški glasnik», broj 1/18), jednoglasno je usvojilo Zapisnik sa 15. sjednice Gradskog 
vijeća održane 2. travnja 2019.  
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LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, predsjednica Gradskog vijeća, upitala je članove Vijeća 
da li imaju prijedloga za promjenu Dnevnog reda 16. sjednice Gradskog vijeća, a kojeg su 
primili u Pozivu za sjednicu. 

 
Budući da prijedloga za dopunu ili promjenu Dnevnog reda nije bilo, Predsjednica 

Gradskog vijeća stavila je prijedlog Dnevnog reda na glasovanje. 
 

Gradsko vijeće glasujući 16 „ za, nitko „protiv“ temeljem članka 87. stavak 3. 
Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nova Gradiška («Novogradiški glasnik», broj 1/18), 
utvrdilo je 
 

D N E V N I     R E D 
 

1. Aktualni sat, 
2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Nove Gradiške za 2018., 
3. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture u gradu Nova Gradiška za 2018., 
4. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u gradu 

Nova Gradiška za 2018. godinu, 
5. Prijedlog II Izmjena i dopuna Proračuna Grada Nove Gradiške za 2019., 
6. Izvješće o radu  i financijskom poslovanju za 2018. godinu:  

a) Gradskog muzeja Nova Gradiška, 
b) Gradske knjižnice  Nova Gradiška, 
c) Pučkog otvorenog učilišta "Matija Antun Relković" Nova Gradiška, 
d) Turističke zajednice grada Nove Gradiške, 
e) Saveza sportova Nova Gradiška, 
f) Javne vatrogasne postrojbe Nova Gradiška, 
g) Vatrogasne zajednice grada Nova Gradiška,   
h) Zajednice tehničke kulture grada Nove Gradiške,   
i) Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška doznačenim od Grada Nove     
Gradiške, 

7. Procjena rizika od velikih nesreća za područje grada Nove Gradiške. 
 
 

Točka 1. AKTUALNI SAT 
 

FRANJO KIKIĆ, nakon što je pozdravio nazočne: „Postavljam pitanje 
Gradonačelniku. Naime, znamo svi da je križanje kod tvrtke FINA problematično te da se tamo 
dogodio nemali broj prometnih nezgoda. Ovih dana svjedoci smo da se tamo obavljaju određeni 
radovi pa bih pitao Gradonačelnika o čemu se to radi i kada će to biti gotovo?“ 

 
VINKO GRGIĆ, nakon što je pozdravio nazočne te slušatelje koji putem radija prate 

sjednicu: „Kolega Kikiću, ja ću se vratiti možda jedno godinu dana, malo više u povijest kada 
smo sa ŽUC-om, znači Županijskom upravom za ceste razgovarali o dva ključna problema. 
Riječ je o dva križanja koja su, hajdemo reći nama odokativno onako izgleda dovoljne veličine 
da bi mi mogli smjestiti tamo kružni tok, međutim to su ceste višeg ranga, županijske ceste koje 
zahtijevaju daleko veće radijuse i nemoguće, ne doslovno već apsolutno je nemoguće napraviti 
kružne tokove na križanju kod TANG-a i križanju kod FINE o čemu smo razgovarali. Zato smo 
donijeli odluku da krenemo zajedno u suradnji sa Županijskom upravom za ceste jer je to 
njihova jurisdikcija, to su njihove ceste, da se napravi projektna dokumentacija za izgradnju 
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semafora ili semaforizacije ta dva križanja i da se tijekom ove godine ona realiziraju, prvo 
jedno, a na godinu drugo. Radovi na izgradnji semafora na križanju kod FINE su započeli, mi 
očekujemo u sljedećih trideset dana da će biti skončani, odnosno da će biti završeni. Isto tako 
oni malo duže rade, odnosno jedno mjesec dana, zbog toga što se radila i priprema za drugo 
križanje. Riječ je o križanju kod TANG-a. Ono što je bio dogovor, sad mora se provjeriti u 
Županijskoj upravi, da li će oni koristiti semafore koji su nekad bili kod Kaufland-a, pa će biti 
prebačeni ovdje, a naši semafori koji su sada na križanju kod robne kuće ili u centu grada, 
trebali bi biti premješteni, ako su uporabljivi naravno, ako zadovoljavaju sve parametre, kod 
TANG-a. Ta dva semafora, odnosno dva sustava semafora će uvelike olakšati i promet koji je 
tamo vrlo veliki, ogroman i smanjiti, nadam se i materijalne i ne daj Bože mogućnosti da netko 
bude ozlijeđen ili nešto više, tako da s time ćemo završiti tu priču, a mi ćemo nastaviti s kružnim 
tokovima tamo gdje je moguće jer oni su se pokazali i dalje kao najkvalitetniji način prometne 
povezanosti različitih ulica, odnosno različitih križanja pa ćemo vrlo brzo, ja se nadam sljedeći 
tjedan otvoriti radove na križanju kod robne kuće u centru grada, a u ovoj fazi smo pripremili, 
pripremamo i projektnu dokumentaciju, nadam se da ćemo do kraja godine, ishoditi 
građevinsku dozvolu za još jedan kružni tok, to je kružni tok kod Pauna. Malo je nespretan jer 
ceste se ne križaju u sredini već su malo dislocirane, međutim nadam se da ćemo dobiti 
građevinsku dozvolu, da ćemo naći kvalitetno rješenje, a sljedeće godine krenuti u izgradnju 
toga i s time bi praktično zatvorili ključnih šest točaka koje su bile prometno 
najproblematičnije.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
FRANJO KIKIĆ odgovorio je da je. 
 
 
JELENA KOVRE, nakon što je pozdravila nazočne i slušatelje: „Imam pitanje koje je 

bezbroj građana bilo pitalo i pisalo se putem Facebooka. Naime, ako bi Gradonačelnik mogao 
pojasniti kako se rješava problem komaraca, veliki problem koji nas je zadesio nakon kiša i 
jedino Vas molimo, spasite nas.“ 

 
MIHAELA ĐERAJ, nakon što je pozdravila sve nazočne: „Mogu vas izvijestiti kako 

je Grad  poduzeo sve propisane radnje po pitanju dezinsekcije komaraca. Još u srijedu, 05. 
lipnja kada smo uočili povećan broj komaraca u našem gradu uputili smo odmah dopis Zavodu 
za javno zdravstvo, odnosno doktorici Marić, o njihovom očitovanju o potrebi i vrsti obavljanja 
dezinsekcije u našem gradu, budući mi kao Grad nikada ne idemo niti u postupak dezinsekcije 
niti deratizacije dok prethodno ne ishodimo pozitivno mišljenje mjerodavnog tijela, odnosno u 
ovom slučaju Zavoda za javno zdravstvo. Zavod nas je odmah izvijestio kako vrše monitoring, 
te će po obavljenom monitoringu obavijestiti nas o pozitivnom, odnosno negativnom nalazu 
monitoringa. Inače, da bi uopće krenuli u postupak dezinsekcije komaraca, moramo prije svega 
zadovoljiti nekoliko preduvjeta, a moraju prije svega postojati pozitivni hidro-meteorološki 
uvjeti u trajanju od minimalno pet dana s visokim temperaturama, bez oborina, bez strujanja 
zraka i ono što je najbitnije kao što sam rekla, moramo imati pozitivan nalaz monitoringa 
odraslih jedinki komaraca tako da evo, jučer ujutro smo dobili očitovanje kako je nalaz 
monitoringa pozitivan, što znači da je više od petnaest uboda u petnaest minuta, koliko je 
rezultat po mjerenju i Zavod za javno zdravstvo nam je preporučio tretman zaprašivanjem, 
odnosno zamagljivanjem. Jučer smo ishodili ponude od izvođača koji tu uslugu mogu odraditi 
za naš grad. Gradonačelnik je jutros izabrao najpovoljniju pristiglu ponudu, a vrijednost te 
ponude je 49.900,00 kuna + PDV i kompletan postupak dezinsekcije komaraca u našem gradu 
uključiti će cijeli grad, Ljupinu, Prvču i Kovačevac, biti će obavljen u petak, 14. lipnja i subotu, 
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15. lipnja o čemu ćemo danas do kraja dana poslati obavijest svim medijima kako bi građani 
pravodobno imali informaciju o načinu i datumu obavljanja dezinsekcije i evo, vjerujemo da će 
uz našu dezinsekciju i naravno uz, budući je riječ, kako su nas izvijestili o poplavnim 
komarcima kojih dio njih će se prirodnom selekcijom uništiti uslijed sunčevog djelovanja i uz 
našu naručenu dezinsekciju, da će situacija s komarcima do nedjelje biti u potpunosti 
normalizirana na području cijelog grada.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
JELENA KOVRE odgovorila je da je. 
 
VESNA ĐAPIĆ, nakon što je pozdravila nazočne kao i slušatelje koji prate sjednicu 

putem radija: „Imam dva pitanja za Gradonačelnika. Prvo pitanje - obzirom da je u Gajevoj 
ulici pored autobusnog stajališta bila postavljena klupa za odmor prolaznika, a trenutno je nema, 
možete mi reći,  obzirom da imam upit od dijelu stanovnika koji tamo prolaze da li se može 
klupa nazad postaviti i kada?  

Drugo pitanje - do kuda su stigli radovi na sportskom centru na Slavči?“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Poštovana kolegice Vesna, što se tiče klupe, ja ne znam koliko smo 

ih stavili u zadnje dvije, tri godine tako da jedna klupa neće biti nikakav problem. Dapače, 
nisam znao za taj problem s obzirom da su vršeni određeni građevinski radovi, pa su je maknuli, 
dislocirali, međutim mi ćemo ju vratiti ili ako je nađemo ili ćemo staviti novu tako da vam se 
zahvaljujem na tom pitanju i to će sigurno biti riješeno. Što se tiče sportskog centra Slavče, evo 
malo je bilo usporeno s obzirom na ovih deset dana, dvanaest dana kiše, međutim nastavljamo 
velikim intenzitetom, riječ je o projektu koji sada radimo o izgradnji nogometnog centra na 
umjetnoj travi s gledalištima, s nekih 240 sjedalica za gledatelje, s rasvjetom. Nakon toga ćemo 
paralelno krenuti i sa proširenjem košarkaškog terena u, hajdemo reći EMB ili FIBA standarde. 
Isto tako pripremamo veliku tendu tamo, nadstrešnicu koja bi bila za sportaše za okrjepu, a 
vjerojatno tijekom ljeta ćemo raspisati natječaj za izgradnju zdravljaka onoga kojeg smo pričali 
zajedno sa svlačionicama da svi koji budu sportaši, koji budu bili tamo da mogu se i okrijepiti, 
a da se mogu i presvući, tuširati, ono što nalažu najveći sportski standardi i to me osobno 
veseli.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
VESNA ĐAPIĆ odgovorila je da je. 
 
 
ANTUN ŠKVORČEVIĆ, nakon što je pozdravio nazočne: „Ja imam dva pitanja. Jedno 

pitanje je nastavno na moje pitanje, zapravo sa 14. sjednice koje sam ja bio uputio 
Gradonačelniku vezano je bilo za neke reference koje su, čak je Gradonačelnik obećao da će 
mi životopis dati neko od službi koje su za to zadužene, ne znam tko, međutim meni nije ništa 
došlo, a ja da vam budem iskren nije da sam ja tražio, ali to je bilo obećanje Gradonačelnika, 
čisto gledajući iz razloga kao poštivanja, ne mene nego onih koji su nas izabrali ovdje kao 
vijećnike i koji mi njih zastupamo, ako je netko zaboravio meni osobno ili ne drži do mene, to 
nije bitno, neće me to boljeti, ali moramo voditi brigu o ljudima koji su nas postavili ovdje, 
znači koji su nas izabrali. Znači da držimo do onoga što smo obećali i što obećavamo 

Drugo pitanje bilo bi vezano za, imali smo izbore nedavno, prošli smo kako smo prošli 
i imamo situaciju da će nam Gradonačelnik koliko sam vidio, ići u Sabor. Pitanje je, naravno 
ljudi neki koji su za to zabrinuti, što ćemo imati sada? Da li ćemo imati Gradonačelnika samo 
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za Sabor, da li ćemo imati Gradonačelnika dovoljno fokusiranog na naše gradske probleme sa 
kojima živimo i koje trebamo rješavati, zato smo tu, zato su nas ljudi izabrali na kraju. Kažu 
ljudi ne bi voljeli da doživimo neke stvari koje smo doživjeli sa nekim prošlim 
gradonačelnicima koji su isto tako bili saborski zastupnici i gradonačelnici pa znamo kako je to 
sve skupa izgledalo i završilo i nije bilo baš sjajno po sve nas, pa bi evo nešto na tu temu volio 
da progovori Gradonačelnik.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolega Škvorčević hvala na pitanjima. Sve što ste rekli na prvo 

pitanje, sve ste u pravu. Ne mogu ništa reći. Mi smo stavili te reference na web-stranicu, bila je 
dostupna svima, međutim imali smo jednu promjenu u strukturi Grada. Neki pročelnici koji su 
bili pročelnici sada više nisu, a neki su došli novi ili netko je došao novi. Možda je došlo do 
krive informacije, a oni su zaduženi za to, pa ja se još jednom ispričavam i zadužujem 
pročelnika novoga da pošalje Vama e-mailom, a sve ono što smo već objavili na stranicama 
Industrijskog parka Nove Gradiške. 

 Napisao sam Sabor RH, zabrinutost, zabrinutost, meni je drago da ste zabrinuti, ali ne 
morate biti, meni je to izrazito čast iako neću govoriti o …., dok ne bude sve, dok se ne potpiše 
ili dok ne bude prisega koju bih trebao odraditi u Saboru Republike Hrvatske, neću, ne želim 
još ništa govoriti. Uglavnom, idem tamo s misijom za grad, znači isključivo po mojoj procjeni, 
moja funkcija je kompatibilna s mogućnosti da budem i gradonačelnik i saborski zastupnik za 
razliku od župana kojem to nije. Ja pretpostavljam da kada budu sjednice da ću dan ili dva 
provesti  u Saboru, provesti u Zagrebu, ali naravno meni je najveći interes biti tamo s ljudima, 
biti sa ministrima, biti sa Premijerom da mu puno lakše, daleko lakše ili svima njima mogu 
stupiti u kontakt, razgovarati sa njima, prezentirati neke ideje, prezentirati projekte, prezentirati 
i reći o problemima na kraju krajeva i to je moja misija, vjerujte mi to je to. Grad ne želim 
zapustiti nikako jer prvenstveno sam ovdje zbog grada, tako da ne morate biti zabrinuti, mislim 
da će biti samo bolje.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
ANTUN ŠKVORČEVIĆ odgovorio je da je. 
 
LJILJANA PTAČNIK nakon što je pozdravila nazočne kao i slušateljice i slušatelje 

koji slušaju prijenos sjednice: „Moje pitanje se ponavlja već nekoliko proteklih sjednica 
Gradskoga vijeća, ja ću ga ponovno postaviti. Na prošloj sjednici Gradskoga vijeća pozvala 
sam sve naše sugrađane koji imaju problema s rasvjetom, odnosno rasvjetnim tijelima u našemu 
gradu da mi se slobodno jave. Nitko to nije napravio, onda ja pretpostavljam da postavljam 
pitanje sam u svoje ime. Dakle, više od dvije i pol godine ne rade rasvjetna tijela u 
Frankopanskoj ulici i to na onom dijelu od Lotusa, bivšeg noćnoga kluba pa do Cernika, a 
posebno sad već govorim o nekoliko kućnih brojeva. To doista predstavlja problem kada se 
čovjek navečer vraća kući, od otključavanja, dakle hodanja po pločniku, prelaska ceste pa do 
otključavanja kapije, pa evo ja najljepše molim ako se može riješiti rasvjeta nakon dvije i pol 
godine u Frankopanskoj ulici. Nije nepotizam, nije dakle sebično, pozvala sam sve, nitko se 
nije javio onda pretpostavljam da govorim samo u ime stanovnika Frankopanske ulice.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Nekada je čovjek vizionar, pa onda možda može unaprijed osjetiti 

nekakva pitanja ili nekakve stvari. Evo, mi smo osjetili i sinoć je ekipa bila u Frankopanskoj 
ulici s ciljem da promjeni rasvjetu jer je prošli tjedan stigla prva serija od rasvjetnih tijela, tako 
da vidim da ste jučer bili vrijedni, vjerojatno ste za vrijeme dana došli kući, poslije ste radili 
doma, niste išli van, ali ako danas iziđete vjerojatno će te vidjeti takvu situaciju kakva je meni 
obećana i navodno da je riješeno tako da vjerujem da ćemo sada puno intenzivnije krenuti dalje, 
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ne samo sa Frankopanskom već sa svim drugim ulicama i meni je podne, da kažem. Ne ponoć, 
već podne, pet do dvanaest, ali imam 2400 razloga svaki dan da se veselim tome ako je to neka 
satisfakcija jer je 2.400,00 kuna nekakva kazna koju oni plaćaju penalizaciju.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
LJILJANA PTAČNIK odgovorila je da je. 
 
ŽELJKO BEŠLIĆ, nakon što je pozdravio nazočne kao i slušateljice i slušatelje radio 

postaja: „Na početku, evo Ljilja mi je oduzela pitanje, no dobro. Ovdje je netko vidovit, ali 
dobro je, vjerojatno ima i Milan vidoviti. Postavljam isto pitanje za Ulicu baruna Trenka, to je 
zbilja katastrofalno stanje gdje ima svake dvije, tri led-sijalice koje su u led, onda imamo staru 
rasvjetu, pa imamo dvije, jednu, dvije koje nisu i tako dalje. Stanje je prilično katastrofalno i 
tako dalje. Ovim putem još jedanput ja se ispričavam. Zahvalio bih se svim našim sugrađanima 
i sugrađankama koji su izašli na izbore za Europski parlament i svima bih im čestitao zato što 
su izašli na izbore i onima koji su pobijedili, a također i našem Gradonačelniku ako postane 
saborski zastupnik da to povjerenje naših građana i opravda. 

Drugo pitanje je pitanje puno bitnije i puno ozbiljnije nego pitanje ovih 2.450,00 kuna. 
Da li će to biti danas, sutra ili prekosutra dragom Bogu svejedno, tri mjeseca su prošla od 
protekle sjednice međutim ovo pitanje se poteže i ovo pitanje je pitanje i drugih gradova u 
Slavoniji. Klub Hrvatske demokratske zajednice je to pitanje predlagao kada smo dobili teme 
koje smo trebali razmatrati u toku godišnjeg zasjedanja, ali jednostavno te teme nisu uvrštene. 
Radi se naime o demografiji. Na proteklim izborima, na biračkom mjestu na kojem ja izlazim 
je bilo upisano, odnosno za vijeće mjesnih odbora je bilo upisano 1080 birača. Po sadašnjem 
spisku je upisano 725. Ja sam svjestan da je vjerojatno nekakvih 50 do 80 birača zbrisano zbog 
usklađivanja, odnosno zbog provjere MUP-a i provjere prebivališta, međutim vrlo je 
diskutabilan i zabrinjavajući podatak da smo definitivno na jednom biračkom mjestu izgubili 
25 posto populacije, 25 do 30 posto populacije. Mislim da smo o tom pitanju trebali raspravljati 
i da smo na to pitanje trebali pokušati naći odgovor, pa ako ga i ne bismo pronašli, odnosno ako 
ne bi to bilo rješenje, mogli bismo reći; da, pokušali smo to napraviti. Mislim da me razumijete 
o čemu govorim. Gradonačelniče nemojte mi samo reći da ste kupili deset, dvanaest gradilišta 
pa ćemo tu sada mlade obitelji – to su sve vatrogasne i jednokratne mjere. Ovom pitanju se 
trebalo pristupiti sustavnije i ozbiljnije.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Hvala kolega Bešliću. Za ovo prvo već smo odgovorili i meni je 

podne što se tiče toga. Hvala na podršci da nastavim svoj put i rad, ono što ću raditi u Zagrebu 
i da će to biti pozitivno sigurno za našu sredinu. 

Što se tiče demografskih  mjera i moram reći drugu stvar jednu, a to je vezano za svu 
tematiku ili buduće teme koje, ste vi na kraju krajeva u vašem zahtjevu napisali, bilo ih je jako 
puno, međutim princip za sve one koji su sudjelovali u kreiranju kako sa vaše tako i sa naše, 
odnosno s cjelokupne strane Gradskog vijeća, princip je takav da ako netko želi kao vijećnik ili 
kao klub pripremiti temu, odnosno želi da bude određena tema, oni je na neki način moraju 
pripremiti. Naravno, oni neće biti sami. Cijela Gradska uprava, svi mjerodavni ljudi koji su tu 
su na raspolaganju i ja kao Gradonačelnik također i moji zamjenici, međutim mora postojati 
inicijativa ako smatrate da je to zaista tako. Vi ste bili jedni od inicijatora isto prije dvije godine 
one teme za DING koliko se sjećam i imali smo je, imali smo je, napravili smo je.  Sada što se 
tiče demografije, svi smo svjesni činjenice i poraznih rezultata na kraju krajeva, ali opet 
smatramo da velike mjere moraju biti sa nivoa Države. Mi ih imamo jako puno, od mene moji 
kolege, kolegice i kolege gradonačelnici često puta dolaze i prepisuju naše mjere kojih zaista 
ima jako puno, ali ne možemo mijenjati Državu. Ne možemo mijenjati, mislim, parametri jesu 
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takvi, ali postoje i oni drugi parametri koji me izuzetno vesele, a to je recimo jedan od njih da 
smo 2015. imali upisano u Dječji vrtić 207 djece, 2016. 212 djece, pa 2017. 220, 2018. 248, a 
za slijedeću godinu, za 2019., ovu 2020. imamo zahtjeve za 313 mjesta i imamo sada taj 
problem kako organizirati prostor da skupimo svu tu djecu. To je meni najvažnije iako trebamo 
vidjeti što još napraviti, koje su mogućnosti. Rekli ste gradilišta, nemojte spominjati, neću 
spominjati ali imamo zaista puno, puno lijepih i dobrih stvari, da je Država na tom nivou ne bi 
imali taj problem, imali bi problem, ovaj broj ne bi bio 313 već možda duplo veći. Mi dajemo 
sve od sebe, ali moramo imati suport, ne kažem da ga nemamo, ali još uvijek koliko znam se 
rade planovi za Strategiju. Sjećate li se prije pola godine ili godinu dana kako je prvi plan 
završio otkazom jednog mladog čovjeka koji nije vjerovao u taj Plan. Ja vjerujem da će 
ministrica sad ga promijeniti i napraviti, ali to je strateški dokument. Povećane su plaće, 
minimalne naknade, minimalna plaća sada, ne znam, došla blizu 4.000,00 kuna, 3.800,00 kuna 
koliko već, to je velika stvar. To je velika stvar. Kod mene u SDP-u kaže dok 4.000,00 kuna ne 
bude minimalna plaća,  imati ćemo velikih problema. Ja vjerujem, svaka vlada da bi to 
napravila, ali pitanje je mogućnosti, ali opet možemo napraviti, ja vjerujem da se može i truditi 
ću se i u Zagrebu da to podržim sve takve stvari pa čak ako budem našao određene varijante i 
da sugeriram, ali dapače, otvoren sam da stavimo tu temu na jednu od sljedećih sjednica 
Gradskog vijeća onda ćemo se mi pripremiti pa ćete imati sve ono što se mi trudimo, sve 
činjenice i sve mjere koje povećavamo, koje radimo, koje izdašno financiramo na kraju krajeva, 
riječ je o novcima, pa će te vidjeti da ne stojimo, ne tapkamo na mjestu, već da radimo a mnogi 
nas kopiraju.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
ŽELJKO BEŠLIĆ:“ Sa tristo stanovnika manje tko može biti zadovoljan?“ 
 
IVAN ADŽIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne: „Imam jedno pitanje za 

Gradonačelnika ili službe, znači vidimo da je završila sezona u nogometu, a Klubana je dobila 
naime novo ruho i da oko nje se radi. U kojoj fazi i u kojem smjeru ide obnova, energetska 
obnova stadiona NK Sloga?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kako smo prošle godine doživjeli jedan veliki uspon Sloge da je 

došla u 3. hrvatsku nogometnu ligu, htjeli smo to nagraditi na neki način. Naravno mi ne 
možemo davati direktno novce u Upravu jer ti se dečki, igrači plaćaju, Uprava se plaća tako 
dalje, to je stvar sponzora i stvar je Stručnog vijeća koji bi trebali naći taj novac, međutim mi 
smo se obvezali da tim ljudima, mladim ljudima ne samo seniorima već i svim ostalima sredimo 
svlačionice, sredimo prostor u kojima obitavaju i smanjimo na kraju krajeva troškove 
energenata, što znači da ove godine ulažemo doslovno oko 1,3 milijuna kuna u energetsku 
obnovu, uređenje interijera, uređenje prostorija, u sve skupa tako da ćemo imati jedan klub koji 
će ne samo imati dobre rezultate, već ga imamo, već će imati i odlično opremljene prostore 
svoje gdje ćemo također umanjiti ono što sam rekao energente tako da će im ostati nešto više 
novaca i to je to. Nastavljamo sa sportskim terenima jer mislimo da treba ljude izvlačiti što više, 
da ih treba, pogotovo djecu odgajati prema sportu, da zavole ga i da postanu takmičari od prvih 
dana rođenja, da osjete taj takmičarski ali pozitivni, ja bih rekao olimpijski duh i onda ćemo 
biti sigurno jedno bolje društvo.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitao je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
IVAN ADŽIĆ odgovorio je da je. 
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LJILJANA LUKAČEVIĆ, nakon što je pozdravila nazočne i slušateljice i slušatelje 
koji slušaju putem medija: „Imam dva pitanja, zapravo na jedno sam se osvrnula na prošloj 
sjednici ali me sada zanima do kuda je došlo. Tiče se naime funkcioniranja radnih tijela 
Gradonačelnika. Želim Vam dati do znanja da je Koordinacijsko tijelo za prevenciju ovisnosti 
nakon dvije i pol godine profunkcioniralo, to je jedno od Vaših radnih tijela. Ja sam na poziv 
gospodina Zebića preuzela ponovno predsjedanje toga tijela. Tijelo funkcionira i radi no zanima 
me što je s Vijećem za prevenciju kriminaliteta? Sukladno tome moja, na neki način, briga i 
pitanja koja se tiču mladih nadovezuju se i na pitanje što je sa Savjetom mladih jer to sam 
pitanje postavila na prošloj sjednici kada je zamjenik, gospodin Vidošić rekao da je u planu 
tjedan dana iza toga sjednica. To je prvo pitanje.  

Drugo pitanje, s obzirom da nam se približava Dan državnosti, veliki državni praznik, a 
sukladno tome pretpostavljam i organiziranje protokola polaganja vijenaca, paljenja svijeća na 
prigodnom spomen-obilježju, želim zapravo apelirati na, da tako kažem, odgovorniji pristup 
organizaciji ovakvih protokola s obzirom da nam se u posljednje vrijeme događa da konkretno 
kolege gradski vijećnici, pozive za protokole za obilježavanje važnih državnih blagdana, a 
pogotovo obljetnice iz Domovinskog rata dobivaju nekoliko sati prije nego što se protokol 
događa, kada više nisu u mogućnosti ni fizički se iz organizirati. Osobno mi je vrlo žao što ta 
aljkavost, da tako kažem u organizaciji protokola nažalost doživi i situaciju kao što smo imali 
pri posljednjem protokolu obilježavanja vojno-redarstvene akcije Bljesak kada smo izostavili i 
neke tradicionalne momente tog obilježavanja, to je molitva za poginule hrvatske branitelje. 
Tako da apeliram na kvalitetniju razinu organiziranja protokola, pravodobnog pozivanja 
gradskih vijećnika kao predstavničkog tijela, a ne bi bilo loše da nas kao gradske vijećnike 
ponekada makar obavijestite, ako ne pozovete, kada se događaju neke važne manifestacije u 
organizaciji Grada kao što je to, ne znam, koncert za upravo vojno-redarstvenu akciju Bljesak 
i ostale aktivnosti koje se tijekom prošle pa i ove godine događaju.“ 

 
MIHAELA ĐERAJ: „Po pitanju Savjeta mladih, evo sa zadovoljstvom mogu reći kako 

smo prije deset dana kolega Marko Ćosić, predsjednik Savjeta mladih, tajnik Grada gospodin 
Zebić i ja uspjeli napokon dobiti Savjet mladih u punom sazivu, a jednostavno evo nekakva 
inertnost je možda bila u pitanju i nedostatak vremena s njihove strane, nikakve nije bilo loše 
namjere. Iz tog razloga se nisu uspjeli sastati i nekakve obveze i svatko je imao od njih ranije 
tako da evo uspjeli smo dogovoriti načelno njihov plan i program rada koji će biti usvojen do 
kraja ovoga tjedna na njihovoj sjednici koju je kolega Ćosić sazvao i vjerujem financijske 
planove koje budu imali koje zahtijevaju njihovo izvođenje programa, a i izjasniti će se i to će 
biti uvršteno u Izmjene i dopune Proračuna kao i njihov Plan i program rada za slijedeću godinu 
koji ćemo uvrstiti u novi Proračun. Već su dogovorili tri nekakve akcije i između ostaloga je 
plan da za 2020. godinu Savjet mladih preuzme kompletno organizaciju Norijade 2020. u Novoj 
Gradiški, tako da evo po pitanju Savjeta mladih smo na dobrom putu.  

Što se tiče Vijeća za prevenciju kriminaliteta kolega Marko Ćosić je također predsjednik 
toga tijela. Ove godine se nisu sastali jer možda nije bilo do sada nekakve prevelike potrebe za 
time, ali redovno je u kontaktu s načelnikom Policije i evo koliko imam informaciju također do 
kraja ovog mjeseca u planu je saziv sjednice i Vijeća za prevenciju kriminaliteta tako da oba 
tijela su uspostavljena i odraditi će svoj posao. Budući prošle godine nije bilo aktivno 
Koordinacijsko tijelo za prevenciju ovisnosti, Vijeće za prevenciju kriminaliteta je preuzeo dio 
poslova u odrađivanju Mjeseca za borbe protiv ovisnosti za 2018. godinu i izradili su plakate 
sa svim aktivnostima i evo raduje me što je Koordinacijsko tijelo ponovno oformljeno i nekako 
očekujemo zajedničku suradnju ova dva tijela budući su međusobno i povezana i bave se istom 
tematikom.“ 
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VINKO GRGIĆ: „Što se tiče drugog pitanja, danas sam potpisao Pozivnicu za 21. 
lipanj, znači to je skoro osam dana, devet dana. Znate što, što se tiče Bljeska, imali smo puno 
posla. Možda nam je to na neki način promaklo, iako ne smatram da nam bilo što promiče, 
pogotovo takvo važno jer imam osjećaj, to je moj osobni osjećaj, da smo unijeli što se tiče 
samog obilježavanja puno značajnije i puno više energije i srca na kraju krajeva gdje za svako 
polaganje imamo organizirano i glazbu i voditelja i sve što je moguće. Znači, po meni mi smo 
zaista to digli na jedan drugi nivo. Da li iz tog miljea kada imamo, a to već radimo dobrih dvije 
godine, prvu godinu dok smo se snalazili i tako dalje, kopirali smo nešto što je bilo u prošlom 
vremenu, sada imamo svoje, da li nismo toliko za Bljesak, da li ili smo se žurili, odnosno ili 
nismo poslali na vrijeme pozivnice jer vjerujte mi za Bljesak smo imali itekako puno posla jer 
smo organizirali Boksačku reviju gdje su nakon trideset godina prvi puta boksači, prvaci 
Hrvatske nastupali u Novoj Gradiški, bilo je odlično, gdje smo imali Čobanac festival cijeli dan 
sa tridesetak ekipa, zaista jako lijepo, cijeli grad je bio tamo, degustirali su, jeli su i bilo je jako 
lijepo. Navečer smo imali koncert klape Hrvatske ratne mornarice sveti Juraj, nakon toga Satira 
i zaista mislim da je to jedno dostojno obilježavanje Vojno-redarstvene akcije Bljesak, zaista 
mislim da je. Da li možemo bolje, potruditi ćemo se, napraviti ćemo sljedeće godine, sigurno. 
E sad, voditi ćemo brigu o ovim datumima poslije toga, slanja, kao što smo evo danas sam 
potpisao prije pola sata Pozivnicu, ona će vrlo brzo stići. 

 Još bih rekao s obzirom da, draga vijećnice, Vam se želim zahvaliti iz drugog aspekta, 
naime prošli tjedan je bila jedna velika nesreća u Novskoj, vidjeli ste svi, svi ste upoznati. 
Gradonačelnik Novske, moj prijatelj Marin Piletić me zvao i zamolio je s obzirom da su djeca 
nastradala, a još više sva ostala su vidjela taj događaj, bila su svi izvan sebe, vjerojatno će to 
biti dugoročno, zamolio me ako mogu poslati ekipu psihologa na to mjesto. Odmah sam zvao 
ravnatelja Medunića iz Centra i ravnatelja Kolodzeja koji su poslali svoje ekipe, a Vi ste bili 
predstavnica iz Bolnice pa Vam se ovim putem još jednom zahvaljujem na pomoći toj djeci i 
na brzoj reakciji.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
LJILJANA LUKAČEVIĆ odgovorila je da je. 
 
 
LJEPŠA RAKAS VUJČIĆ: „ Ja bih samo kratku opasku kao predsjednica vijeća. 

Gradonačelnik je sve lijepo nabrojao što se tiče obilježavanja akcije Bljesak i daljnjih 
manifestacija, ali doista nije u redu što na ni na jednu manifestaciju dio vijećnica i vijećnika 
nije pozvan, a ni Predsjednica Gradskog vijeća, pa evo za ubuduće da se to ne zaboravi.“ 

 
IGOR BABIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne i slušatelje koji slušaju putem radija, 

a posebno mještane Mjesnog odbora Jug: „Imam dva pitanja i odnose se na promet obadva. 
Znači, prvo pitanje - vidjeli smo nedavno tko se vozio prema Okučanima da su postavljene 
najmodernije kamere za nadzor prometa. Iako spadam u grupu vozača koji vole malo jače 
stisnuti gas, u svakom slučaju podržavam postavljanje kamera pa me zanima Gradonačelniče, 
da li se planira još na kojih par lokacija staviti kamera za nadzor prometa, pogotovo na mjestima 
gdje su prometne nesreće česte, to bi bilo poželjno.  

Drugo pitanje se isto odnosi na promet, ali drugu vrstu prometa, odnosno nazvao bih to, 
promenadom vozila po našem centru. Dakle, jedva sam čekao ovo Vijeće da postavim ovo 
pitanje. Neki dan sam išao deset, pola jedanaest kada mi je pauza, jedanaest vozila je bilo u tom 
trenutku na našem Korzu. Znači ljudi dolaze doslovno, sjednu pred kafić, popiju piće, odu iz 
kafića, parkiraju auto, čak se ljute kada pješaci prolaze, to je nevjerojatno. Vidio sam i osobno 
čovjeka koji dolazi po suprugu u Mirovinsko, parkira pred Mirovinskim, vozi natrag, to je 
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nevjerojatno. Dakle, na koji način tko je za to zadužen, da li je to komunalni redar, da li su 
potrebni znakovi, da li je potrebna policija, intervencija policije da se više tome stane na kraj?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Hvala Igore, ali prije toga bih samo Predsjednici rekao za ovo. Vi 

ste liječnik i to dobar liječnik i Vaši pacijenti dolaze po nekoj narudžbi, je li tako? Vi ne vodite 
brigu o tome već dobijete i onda netko može cijelo vrijeme tvrditi Vama da niste nekoga primili, 
a vi primate sve koji je na listi, je li tako? A sada, tko je kriv, Vi ili netko tko kreira tu listu tko 
stavlja ili tko zaboravi to napraviti. Ja ne kreiram nažalost listu poziva, već kreira netko iz 
Uprave, odnosno ona je davno već kreirana, to je copy paste doslovno i zaista meni je svima 
drago da budete nazočni jer vi ste gradski vijećnici, vi ste predstavnici grada koje su naši građani 
izabrali. Što više budemo tamo na kraju krajeva i zbog politike i zbog ini drugih stvari je bitno 
je da budete tamo, da budete sa svojim ljudima, što kažemo sa svojim narodom, tako da je meni 
u interesu da budete svi pozvani i na vrijeme i da budete dio toga, dio te priče jer to je posao 
ovaj koji radimo, da ne volite to i ne želite to ne bi se, ne bi danas ni bili tu, tako da ja se 
ispričavam još jednom svima koji nisu primili, ali zaista ne da  nije, ne  opravdavam se, ali očito 
morati ćemo staviti u još jednu kontrolu da vidimo tko je pozvan, tko nije, a gradski vijećnici, 
posebno Predsjednica Gradskog vijeća mora biti pozvana. To je kao da mene ne pozovu. Isti 
rang, doslovno. 

 Što se tiče, Igore mi smo isto sa Policijom Brodsko-posavske županije, sa načelnikom 
Valićem razgovarali o mogućnosti gdje staviti, instalirati kameru. Evo, maloprije smo pričali o 
Novskoj, o onom tragičnom događanju i ima problema i na drugim mjestima i onda smo odlučili 
uči u zajedničko financiranje kamere, prvo kućišta, na kraju krajeva i kameru unutra koju ćemo 
staviti i to je određena lokacija Kovačevac. To je sada početak, pa ćemo vidjeti kako 
funkcionira, ako ona funkcionira onda ćemo je stavljati, još po meni u Zvonimirovoj, tamo bi 
sigurno trebala biti. Postoje još neke lokacije, da li će to biti Mažuranićeva, znači ovi glavni 
ulazi u grad gdje ljudi voze po 70 na sat ili malo više a dođu u grad na 50 km na sat i onda 
ostanu u toj staroj brzini. To je ista stvar kao kad idete sa autoceste, još gore. Kovačevac ide, a 
onda ćemo vidjeti dalje kako će funkcionirati.  

Što se tiče Ulice slavonskih graničara, ne postoji dan doslovno da ja ne dobijem 
fotografiju nekog od mojih prijatelja preko Vibera, preko WhatsAppa, Messangera ili nešto 
drugo i jednostavno katastrofa je – Ulica slavonskih graničara. To je ono naš cilj kada krenemo 
u rekonstrukciju cijele ulice onda će biti potpuno zabranjen promet. Moći će se u neko rano, 
jutarnje doba doći do određenih lokacija, ali će to biti očito vozila koja će imati daleko manju 
težinu, da li osovinsku ili neku drugu nego što se sada događa da vam dođe šleper pred nekakav 
kafić i onda iz tog silnog šlepera izvuku tri gajbe piva ili dvije gajbe cole i vrate se nazad. To 
može biti s jednog mjesta koje je pedeset ili sto metara dalje – ne vidim razloga. Mi smo o tome 
razgovarali i sa Policijom, tražili smo njihovo rješenje, odnosno da oni mogu kažnjavati. Oni 
su nam rekli upute kako trebamo – riječ je o obilježavanju, o znakovima koje ćemo postaviti. 
Nakon toga Policija će imati sljedeći korak kažnjavati te ljude. Ne možemo dopustiti da šleper 
od dvanaest metara ili više da uđe u Ulicu slavonskih graničara. Hvala Bogu ovdje ne ide, u 
centru grada gdje smo ispred zgrade Općine napravili novi trg, sad zamislite da vam se provoza 
tamo pa uništi sve one ploče i sve što smo radili. To će biti tako u tom smjeru.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljna odgovorom? 
 
IGOR BABIĆ: „Uglavnom.“ 
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ZORAN GAZIBARIĆ, nakon što je pozdravio nazočne: „Imam dva pitanja za 
Gradonačelnika. Kada će se krenuti s radovima na nogometnom igralištu u Ljupini i drugo, 
kada će Društveni dom u Ljupini dobiti sanitarni čvor?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolega Gazibariću, danas je potpisan Ugovor između izvođača i 

Grada Nove Gradiške za sanaciju ili rekonstrukciju postojećeg nogometnog igrališta sa 
ogradama, tamo sa uređenjem parkirališta, ja mislim za jedno tjedan dana da će se krenuti u 
realizaciju, mjesec, mjesec i pol dana ovisno o vremenu, o svemu, mislim da će naši Ljupinci 
za vrijeme još ljeta odigrati nogometnu utakmicu i sve ono što budu htjeli na novim polugama 
koje su tamo, koje ćemo staviti.  

S druge strane, Dom Ljupina, znači obišli smo ga, radimo dokumentaciju, radimo dvije 
varijante, za jednu smo dobili ponudu, za drugu tek očekujemo. Naša kolegica Ivona koja je 
zadužena za to je trenutno na godišnjem odmoru, koristi onaj prošlogodišnji godišnji, ali 
vjerujem da ćemo do kraja ovoga mjeseca imati sve, imati ponude izvođača, to su radovi od  
desetak, petnaestak dana i mislim da je konačno cilj da riješimo u Domu Ljupina sanitarne 
čvorove jer smo potpisali već i priključak i za vodu i za kanalizaciju, to je već u tijeku tako da 
ćete konačno imati normalne ljudske uvjete.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljna odgovorom? 
 
ZORAN GAZIBARIĆ odgovorio je da je. 
 
VLATKO GREINER, nakon što je pozdravio nazočne: „Imam dva pitanja ali ću se 

samo nadovezati na kolegicu Lukačević. U pravu ste, da, ja sam dobio jednu prijateljsku poruku 
od Vas i inače ja koji uvijek imam odgovor na svako pitanje i na svaki problem, bar mislim da 
to mogu, nisam znao što da Vam kažem, dogodilo se. Ja sam saznao kada i Vi, vjerujte mi na 
riječ.  

Gradonačelniče, evo dva pitanja; prvo malo mi je gospodin Bešlić dao schlagwort na 
ovo pitanje nešto vezano za natalitet. Imam informaciju da navodno imamo problem sada u 
Vrtiću s povećanjem upisa djece, da imamo izgleda viška djece, nemamo ih gdje staviti, pa me 
zanima kakva je tu situacija? Nama po svemu sudeći su dva vrtića malo. To je jedno pitanje. 
 Drugo pitanje, svi znamo da s MORH-om imamo ugovor koji bi trebao rušiti, znači stare 
kuće, ruševne kuće, građevine i tako dalje. Bili smo sad neki dan i Vi i ja kod našeg generala 
Jurkovića za Dan hrvatske kopnene vojske i Dan hrvatskih branitelja, međutim nismo, ne znam 
da li ste Vi, ali ja nisam stigao pitati do kuda je to krenulo i kada će početi, kada će vojska uči 
u grad i da se to krene raščišćavati i raskrčivati te stare zgrade?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolega Greiner, što se tiče Vrtića, evo to je jedna od tema koje 

kolega Bešlić potencira, demografija i jedan od prvih problema će upravo biti taj naći lokaciju 
za budući vrtić i krenuti u njegovu realizaciju. Mislim to je i problem koji tinja, ali postaje 
uskoro gorući problem, međutim mene taj problem veseli. Što bi bilo da je suprotno? Tako da 
idemo vidjeti, tu je Ministarstvo demografije odlično, sufinanciralo je Vrtić i u Rešetarima i u 
još nekim mjestima, mislim da je riječ o njima. Vidjeti ćemo što naći i kako naći s obzirom da 
mi ne možemo nekada upasti u tu grupu gradova odnosno mjesta poput Općine Rešetari, Cernik 
i drugih jer imamo preko 10.000 stanovnika pa nam je to otežavajuća okolnost, ali mislim da 
ćemo naći neko rješenje. Idemo, idemo se baviti time, idemo vidjeti da nađemo lokaciju da 
vidimo, a to može biti i u Cerniku, to može biti i u Rešetarima. Mi smo tu na kraju krajeva, ljudi 
koji žive pogotovo sada iznad Vinogradske kad se otvorila cesta prema tamo, ima i tamo praznih 
parcela. Moramo provjeriti, vidjeti gdje, koje su naše parcele i što i da li su oni tog karaktera u 
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Generalnom urbanističkom planu da mogu biti vrlo brzo promijenjene ili ako već zadovoljavaju 
uvjete, idemo, idemo se baviti time.  

Što se tiče pitanja vezano za uklanjanje, da, to je isto jedan gorući problem koji tinja od 
91. godine. Uspjeli smo prošle godine zahvaljujući vrlo korektnoj suradnji s generalom 
Jurkovićem koji je naš Novogradiščanin, koji je nositelj i Nagrade grada za 2018. godinu, 
povezao nas je sa svim ustanovama što se tiče MORH-a, Ministarstva obrane, kandidirali smo 
sredstva, s njihove strane su osigurana u njihovom Proračunu, s naše strane također u našem, 
mislim da je to za smještaj ili nešto slično. Riječ je o dvadesetak, između dvadeset i trideset 
objekata, zgrada u našem okruženju ili u našem neposrednom susjedstvu koje su zarasle, gdje 
ljudi koji su neposredni susjedi imaju velikih problema zbog i životinja i gamadi. Čekamo dan 
kada će nam se javiti, kada će doći, kada će svoju operativu preusmjeriti u grad Novu Gradišku. 
Biti će tu nekoliko mjeseci, idemo to ukloniti o trošku Države. Naša kolegica gospođa Stipetić, 
je morala sa svim tim ljudima kojih nema ili s nasljednicima razgovarati i stupiti u kontakt i oni 
su morali dati mig, znači morali su potpisati nešto, one koje nismo našli tražimo ih da ne kažem 
na sve moguće načine jer ne možemo ući u ničije dvorište, počistiti nešto, iako to nije dobro i 
u redu, ali za veliku većinu, mislim da je za sedamdeset-osamdeset posto zgrada dogovoreno, 
potpisano . Nadam se naći rješenje da nađemo te ljude i molim i ovim putem sve naše sugrađane 
i sugrađanke koji nas slušaju ako imaju takvih problema u svom neposrednom susjedstvu  s 
nekim lokacijama da nam još jednom jave, da vidimo da li su oni uvršteni u taj projekt a uvjet 
je da je potpis, a ako ne da nam oni pomognu oko nalaženja ljudi koji su nekada živjeli tamo ili 
njihovih potomaka koji su zakonski nasljednici toga.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljna odgovorom? 
 
VLATKO GREINER odgovorio je da je. 
 
MARIJAN RADIĆ, nakon što je pozdravio nazočne te sugrađanke i sugrađane koji 

prate sjednicu putem radio prijenosa: „Imam jedno pitanje za gospodina Gradonačelnika. Radi 
se o Industrijskom parku. U Proračunu za ovu godinu osigurali smo sredstva za Tehnološki 
inkubator, zajedno sa sredstvima Fonda, danas je 11. lipanj, međutim do današnjeg dana ne 
vidim nikakve aktivnosti dolje u Parku pa me interesira dokle je došla realizacija, odnosno kada 
planirate početak radova u Parku, konkretno s Tehnološkim inkubatorom. Drugi dio pitanja na 
Park se odnosi na CEKOM, dokle smo došli sa tim radnjama? Radi se o vrlo značajnim 
investicijama, vrlo bitno za naše gospodarstvenike, primjera radi u Tehnološkom inkubatoru 
trebao je biti smještajni prostor za tridesetak naših obrtnika i malih poduzetnika što je vrlo bitno 
za ovaj grad. I onaj dio što ste nešto medijima govorili ali još uvijek ne vidimo realizaciju 
komunalne infrastrukture u Industrijskom parku. To su tri potpitanja na Park pa Vas molim da 
zbog naših gospodarstvenika, obrtnika, a naravno i svih ostalih sugrađana i sugrađanki ako 
možete dati pojašnjenje!“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kolega Radiću, ovako, situacija je dosta ozbiljna, ja bih rekao 

pozitivno ozbiljna jer ovo što ste nabrojali to su veliki iznosi, sve zajedno preko otprilike oko 
150 milijuna kuna koji jednim dijelom i Grad osigurava, ali neće nam nitko dati veći dio novca 
ako ne poštujemo sve moguće procedure. To je ono jako bitno, pogotovo jer ti projekti će se 
financirati sredstvima iz Europskih fondova. Tu se gledaju zarezi, doslovno zarezi, pa idemo 
redom - Tehnološki inkubator, očekujem potpisivanje ugovora do kraja ovoga mjeseca i 
početkom sljedećeg mjeseca krećemo u realizaciju. Odabran je izvođač, odabran je nadzor, mi 
smo osigurali sredstva kako mi u Gradskom proračunu, tako Industrijski park putem 
kreditiranja i riječ je o projektu s kojim ćemo krenuti vrlo brzo i idemo u realizaciju toga. Dobili 
smo ozbiljnu firmu, dobili smo ozbiljan nadzor, idemo ga napraviti, to je gotova priča samo 



13 

 

čekamo još nekoliko dana jer oni na svaki korak koji napravite, mora zahtijevati još sedam, 
deset ili petnaest dana, hajdemo reći ne odgode da se netko može javiti, da netko može se žaliti 
ili nešto slično. Ovo je gotova priča, da je direktor tu već bi znali točno koji datum i u koliko 
sati će biti potpisivanje ugovora. To je jedna stvar. Što se tiče CEKOM-a, njega još uvijek 
čekamo. Ja sam bio prije deset dana s ministrom Horvatom, on je rekao da je postupa u 
proceduri, kada će biti gotov ne znamo, ali je to sad već ono završni, nećemo čekati, hajdemo 
reći u godinama, već u mjesecima, ako ne i u tjednima. To je na razini, mi se pripremamo, 
pripremamo i sve ostale stvari za to jer je to ogroman i veliki projekt i tako ga ozbiljno i 
prihvaćamo na kraju krajeva. Što se tiče poduzetničke infrastrukture riječ je o projektu od 
sedam milijuna kuna. Potpisali smo ugovore, mislim da ćemo sljedeći tjedan raspisati javnu 
nabavu za izgradnju i za nadzor, znači to će sve skupa trajati jedno mjesec, mjesec i pol dana. 
Osmi mjesec prva lopata što bi rekli, na tom gradilištu. Isto ću spomenuti, jer je vezano uz 
Industrijski park, spomenuti ću i izgradnju foto-naponske elektrane snage pola megawata. Do 
01.07. očekujemo potpisivanje ugovora za sufinanciranje međugranične suradnje između Nove 
Gradiške i Šapca kako je Gradiška napravila tako je i Šabac napravio sličan projekt. Vjerujem 
da ćemo do toga doći sedmi, osmi mjesec dok raspišemo natječaj, s time se pretjerano ne žurimo 
jer imamo puno veći rok, želimo to što kvalitetnije napraviti i dobiti što kvalitetnije ponude i 
opremu jer znate da je dosta osjetljiva priča s tim foto-naponima, oni se proizvode isključivo u 
Kini, a sastavljaju po dijelovima Europe i imate različitih kvaliteta i različitih garancija. Tu se 
još borimo. Znači, sve u svemu jedna dobra, jako dobra slika, evo danas je i naš direktor u 
Zagrebu na razgovoru sa jednim kineskim firmama,  pa ćemo vidjeti što će se dogoditi, 
uglavnom imamo dosta upita, dosta razgovora, dosta pregovora i vjerujemo da će se krenuti, da 
ćemo krenuti i u realizaciju i nekih privatnih investicija, uglavnom mislim da je jako dobro.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
MARIJAN RADIĆ odgovorio je da je. 
 
LJEPŠA RAKAS VUJČIĆ: „Za kraj bih ja postavila dva pitanja. Prvo, da li nam 

možete reći kako ide dinamika obnove, da tako kažem zgrade Caritasa ili bivše Vijećnice i koja 
će sve biti namjena te zgrade kada se obnovi i kao što znamo da je Ministarstvo državne uprave 
Novoj Gradiški, odnosno Gradu vratilo prostor bivše trgovine Varteks, pa što se tu planira?“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Što se tiče same zgrade Caritasa ili nekadašnjeg Crvenog križa, evo 

dio pročelja je obnovljen, maknuta je skela, još treba napraviti se stepenice i one dolje cokl, 
staviti zastave, staviti obilježja i što se tiče izvana, ona je gotova vrlo brzo, a što se tiče unutra, 
očekujem u sljedećih mjesec dana sve završne radove, uglavnom ta zgrada postaje centar 
Turističke zajednice. Znači, ako je možemo podijeliti na tri dijela, jedan je onaj veliki zvan 
svečana vijećnica, a s lijeve i desne strane postoje dva manja prostora, u sjeverni će se preseliti 
Turistička zajednica, u južnom dijelu će biti Info-soba za Novu Gradišku gdje će svi koji budu 
prolazili ili turisti ili naši sugrađani moći otići tamo, uzeti sve promidžbene materijale, upoznati 
se sa svim kvalitetama našeg kraja, a onaj veliki prostor će postati svečana gradska vijećnica 
koja će se koristiti, pa na kraju krajeva i za nas, u nekim posebnim trenucima. Koristiti će se za 
primanje određenih delegacija prvenstveno mislim na delegacije prijateljskih gradova, koristiti 
će se za promocije knjiga, za promocije nekakvih glazbenih, znači kulturnih događanja i zaista 
uređujemo je na najbolje moguć način, vidjeti će te, svi će te biti pozvani, na kraju krajeva, na 
njeno otvorenje na vrijeme. To me osobno veseli jer će grad dobiti jedan multifunkcionalan 
prostor koji će zaista biti vrhunske kvalitete i ono što je najvažnije, ljudi koji se civilno 
vjenčavaju, oni će biti tamo također ugošćeni jer današnji uvjeti, čak često puta čujem da se 
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obavlja samo u kancelariji, ne ovdje, već ispred kancelarije nešto se potpiše i to je to, međutim 
to su najljepši trenuci u životu i trebamo ih učiniti još kvalitetnijim, još boljim. 

Što se tiče Varteksa, znači evo, ministar Marić je bio u nekoliko navrata u Novoj 
Gradiški, stvarno je prijatelj ovoga grada i to ću uvijek tvrditi jer nam je omogućio niz 
nekretnina koje su bile u vlasništvu RH danas da postanu vlasništvo Grada. Vi ste vidjeli jednu, 
ja bih rekao ono, hrvatska riječ - uspješnica našeg Slavonskog dućana koji je zaista pun robe, 
koji odlično funkcionira i koji stvara odlične prihode na kraju krajeva. Nama nije cilj stvarati 
prihode, nama je cilj, naravno je primarni, ali cilj što ostvarivati što veću kvalitetu usluge jer 
koliko sam čuo 54 ili 55 OPG-a imaju potpisane ugovore sa Slavonskim dućanom. Znači svi 
proizvodi našeg kraja čak i šire su prezentirani tamo. Ocijenili smo da je to u ovom trenutku 
mali prostor za to i zajedno u suradnji s Gradskim muzejom i Slavonskim dućanom preseliti 
ćemo i jedne i druge u novi prostor Varteksa. Urediti ćemo to na najbolji i najkvalitetniji način 
da to zaista bude prezentacija slavonskih proizvoda, želimo staviti bačve ispred u lijepe dane, 
kada su lijepi dani i kada su nekakve manifestacije da taj dućan osim prodaje gotovih proizvoda 
da tu može biti i degustacija istih, stvoriti jednu novu turističku senzaciju.“    

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ napomenula je da je zadovoljna odgovorom. 
 
Budući više nije bilo vijećničkih pitanja i prijedloga, Predsjednica Gradskog vijeća 

zaključila je rad po ovoj točki Dnevnog reda. 
 
 
Točka 2. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA NOVE    
     GRADIŠKE ZA 2018. 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnio je Vinko Grgić, dipl.ing.arh., 
gradonačelnik. 
 
 Nakon uvodnog izlaganja, Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

FRANJO KIKIĆ, ispred Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Neću ja dužiti 
puno jer Gradonačelnik je zaista sve obrazložio to što smo mi na Klubu razmatrali, ja ću samo 
jednu stvar reći što zaista treba kod prihoda istaknuti da je zaista dobra realizacija prihoda od 
poreza i prireza na dohodak i komunalne naknade, pogotovo kada to pogledate u materijalima 
i komparirate sa 2017. godinom. Prihod o poreza i prireza na dohodak je gotovo 31 milijun kn, 
a komunalna naknada vam je 6.200.000,00 kn izvršena u 2018. godini što je za svaku pohvalu. 
 Što se tiče rashoda vidi se iz ovih materijala da su ovi rashodi poslovanja 
najdominantniji i da oni čine gotovo 75% ukupnih rashoda. U same te stavke neću sada ovdje 
ulaziti i ponovno vas gnjaviti, Gradonačelnik je objasnio 4,5 milijuna se prenosi s rashodovne 
strane. Vidljivo je iz ove tablice obrazloženja rashoda da su te rashodovne stavke pojedine 
izvršene u manjem, većem iznosu, da su neke sa 100% izvršenja, neke uopće nisu izvršene, ali 
bitno je na kraju zaista istaći da nekakvih, što se isto da iščitati iz te tablice obrazloženja rashoda 
da financijskih poteškoća u financiranju gradske uprave i ostalih proračunskih korisnika u 2018. 
godini nije bilo. Stoga ćemo mi podržati, jer i sam Rebalans ovaj drugi smo mi, koji je bio 
krajem godine, ovo je samo razlika ovih milijun i pol kuna ,glasali za, stoga se ja sada ne želim 
ponavljati." 
 
 LJILJANA LUKAČEVIĆ, ispred Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnika HDZ-a je 
naravno analizirao ovo Izvješće te je, kako je rekao moj prethodnih, sve o Proračunu za 2018. 
godinu smo zapravo već rekli u trenutku kada se donosio na sjednici u studenom 2017. godine 



15 

 

bili smo protiv, smatrali smo ovaj Proračun preambicioznim i nerealnim. Bili smo protiv i kod 
I Rebalansa u srpnju, kod II Rebalansa u prosincu prošle godine i ostat ćemo protiv i ovog 
Izvješća i njegovog izvršenja. Zašto zapravo? Ovo zapravo možda lijepo izgleda kada se ovako 
pogleda ovo Izvješće pa se kaže da su prihodi i primici realizirani s 97,5%, što bi čovjek rekao 
gotovo 100%. Radi se o iznosu od 61.603.789,00 kn, međutim, mi se moramo sjetiti da je 
Gradonačelnik i svi vi koji ste podržali ovaj Proračun krenuo u proračunsku priču za 2018. 
godinu sa 75 milijuna kuna, tako da kada gledamo izvršenje u odnosu na ambicije kod 
donošenja Proračuna, ovaj Proračun je na razini prihoda i primitaka izvršen sa samo 82%. Na 
strani rashoda i izdataka Proračun je izvršen sa 58.088.000,00 kn što nije 89,79% plana nego 
zapravo govorimo o priči s početka godine, odnosno kod donošenja Proračuna da su ti rashodi 
i izdaci bili predviđeni također sa 75 milijuna kuna što je onda izvršenje od samo 77%. Dakle, 
u odnosu na izvorni plan koji smo tada ocijenili preambicioznim i nerealnim, mi govorimo i 
minusu od 13 milijuna kuna manje od planiranoga na prihodovnoj strani i 17 milijuna kuna 
manje od planiranog na rashodovnoj strani i naravno da s time ne možemo biti zadovoljni. U 
redu su realizacije ovo što ste Vi govorili programa proračunskih korisnika, kada su u pitanju 
gradske ustanove, kada su u pitanju organizacije civilnog društva, međutim kada komentiramo 
realizaciju kapitalnih projekata onda ja moram ovako i Vi volite iz svoje struke nešto reći, meni 
se to čini kao Rorschachove mrlje u jedan zanimljiv projekt ili test koji moja struka koristi pa 
onda zapravo iz jednog materijala vidi svatko ono što želi ili što hoće. Vi govorite u terminima 
uštede, a mi ovu priču vidimo u terminima neadekvatnosti Vaših kapaciteta za realizaciju onoga 
što ste planirali. Dakle, s pozicija kapitalnih ulaganja nekih 1/3 projekta je ostala realizirana s 
manje od 50% i s tim nikako naravno ne možemo biti zadovoljni. Ja neću ponovno ulaziti u 
stavke i klasifikaciju po programskim izvršenjima, ono što upada u oči da je Program zaštite 
okoliša realiziran sa samo 13%, da je ne znam opskrba pitkom vodom, ono što je bolna točka 
ovoga grada realizirano sa svega 42%. Sve ovo što ste rekli, učilišni kampus sa 50% planiranog, 
šetnica sa 44% planiranog, adaptacija zgrade Katastra i slično, ono što je ključno i važno, a 
stalno govorimo o gospodarstvu, potaknuli ste tu temu i na Aktualnom satu Vaš je Program 
razvoja gospodarstva u 2018. godini realiziran sa svega 42% godišnjega plana i to je točka na i 
zbog koje, kako kod donošenja Proračuna, tako kod rebalansa, tako i kod ovog izvršenja Klub 
vijećnika HDZ-a ima stav protiv“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Ja moram napomenuti da je Proračun jedan organizam, živi 
organizam koji se puni onako kako vi radite na tome i prazni isto tako kada imate određeno 
vrijeme i određene investicije. Ako bi mi sada krenuli pojedinačno pa gledali sve stavke onda 
se to ne gleda tako, onda to nema smisla jer za svaku stavku postoji zašto i postoji zato. 
Međutim, ako generalno gledamo i ako vidimo podatke, usporedimo podatke, ne samo za ovu 
našu tekuću godinu, odnosno prošlu godinu pa i nekoliko godina prije dok ste Vi obnašali 
upravljanje ovim gradom, bila zamjenica gradonačelnika, onda dolazimo do podatka da naš 
izvorni Proračun u odnosu na izvorni onaj prvi je u realizaciji nekakvih 80%, Vaš je bio u 
prosjeku 60%. Isto tako ako pred kraj godine kada napravite rebalans svega, onda naš je na 
razini 97%, a vaš je bio u realizaciji 80%. To su podaci, to su egzaktni podaci, a šta bih onda ja 
na te podatke mogao reći ili ići pojedinačno da vidimo gdje smo i šta smo. To bi bilo 
poražavajući, ali nije cilj to već je cilj da sve ono što je zapisano u našem Proračunu, a za ovaj 
grad naš Proračun je Sveto pismo koje se mora realizirati i zato sugrađani nas ocjenjuju po tome 
da li smo to realizirali ili ne. Naravno, dinamiku najčešće mi ne možemo kontrolirati, čak mi 
ne možemo ni upravljati, ali što je najvažnije 97% stvari je riješeno, 97%. Ovih 3% sam vam 
pokušavao objasniti zbog čega, na kraju krajeva mislim da mali broj gradova ima takvu 
realizaciju kada pogledate okolo, jako mali broj gradova, a pogotovo u tom kontekstu ako 
promatramo da nam je Revizija koja je bila prije godinu i pol dana proglašena kao jedna od  
najboljih u  našoj Domovini, bezuvjetna, što nikada nije bila. Znači radimo, mučimo se, trudimo 
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se i još čitamo svaki zarez, čitamo svaku stavku, na kraju krajeva. Ja bih volio da je to bilo u 
prošlosti, na žalost nije, ne možemo reći, ali ovaj put ako netko dođe poslije nas, a doći će, 
naravno, vidjeti ćemo kakva će biti situacija, ali ja sam apsolutno zadovoljan s Proračunom i ja 
sam apsolutno zadovoljan sa realizacijama, a većina ovih stvari vezano za gospodarstvo koje 
ste rekli je isključivo vezano za ova tri ili četiri projekta o kojima se priča koje tek sada 
konzumirano, tek sada. Za CEKOM smo predali prije godinu i pol dana, za Tehnološki isto 
tako. BIOSOL, INTERREG međugranična suradnja, lani peti mjesec, četvrti mjesec. Ja bi volio 
da je to bilo – mi predamo i dobijemo, kao na tržnici, platiš – dobiješ. Ovo nije takva situacija, 
ovdje su procedure i morate znati da će svaki sljedeći proračun biti ovisan isključivo o načinu 
koji definira ministarstvo, koji definiraju fondovi, a vjerujte mi to nije po nama. Zato mislim da 
smo uspjeli veliki dio stvari realizirati što građani na kraju krajeva i vide, što su i potvrdili na 
prošlim izborima. Vjerujem, a mi smo tu da budemo još bolji i uz vaše kritike, naravno, koje 
nam dobro dođu.“  
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog odluke na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 3 „protiv“, bez „suzdržanih“ 
od glasovanja, na temelju članka 110. stavak 2. Zakona o proračunu („Narodne novine“, broj 
87/08, 135/12 i 15/15) i članka 16. Pravilnika o polugodišnjem i godišnjem izvještaju o 
izvršenju proračuna („Narodne novine“, broj 24/13 i 102/17), te članka 34. stavak 1. alineja 5. 
Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

ODLUKU  
O USVAJANJU GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA 

o izvršenju Proračuna Grada Nova Gradiška za 2018. godinu 
 

KLASA: 400 – 06/18 – 01/09 
URBROJ: 2178/15-02-18-4 
 
 (Odluka je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

 
Točka 3. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I  
     UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE U GRADU NOVA  
     GRADIŠKA ZA 2018. 
  
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, predložila je, a članovi Gradskog vijeća prihvatili su da 
se po točki 3. i 4. vodi zajednička rasprava, a glasovanje pojedinačno. 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje iznio je Goran Tomljanović, v.d. pročelnika 
Upravnog odjela za komunalne poslove. 

 

 Nakon uvodnog izlaganja, Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

IGOR BABIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Sve ovo što je 
predlagač rekao ja sam crtao, izračunao postotke i šta sada da ja kažem osim da prihvaćamo i 
po 3. i po 4. točki ovakvo Izvješće.“ 
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 ŽELJKO BEŠLIĆ, u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Osvrnuo bih se najprije na točku 
2. u kojoj Gradonačelnik izričito kaže da je s onih 76 milijuna kuna realizirano 58 milijuna 
kuna, ovo što kolegica kaže da je za vrijeme vlasti HDZ-a to bilo puno manje, međutim, nije 
bilo gosp. Gradonačelniče. Bilo je 56, 57, 58 milijuna kuna i izvršeno je sa 55, tako mislim da 
je to bilo, ali je bila drugačija situacija gdje nismo imali decentralizirana sredstva s kojima Vi 
sada raspolažete, koja vam je Vlada RH, ne samo vama nego svim jedinicama lokalne 
samouprave dala. Znači nemojte miješati kruške i jabuke i bacati prašinu u oči. 
 Program gradnje infrastrukture – izvorni plan je bio 9.814.000,00 kn. Usvojen je na 
sjednici 2017. godine, mislim da je u 11. mjesecu, je li tako. Realiziran je s 2.900.000,00 kn 
mislim nekakvih 3.600-700,00 kuna. To je nešto refreširano, retuširano, botoksirano, ovo što 
imamo sada tako lijepo izgleda, međutim, kada smo upozoravali da to je preambiciozan plan 
Vi to niste uzeli u obzir i normalno, vi ste vladajući, možete donositi onako kako to vi želite jer 
imate većinu glasova. Četiri i pol milijuna kuna smo prenijeli u ovu godinu, svi dosadašnji 
gradonačelnici su bili na neki način radili u kontinuitetu. Mi smo imali započetu u onoj izbornoj 
godini Ulicu Mala, Ulica baruna Trenka i još neke ulice, evo sada trenutno ne mogu se sjetiti, 
uglavnom stavili smo i Ulicu Ivana Domca sa 1.700.000,00 kn i mi prenosimo na sljedeću 
godinu 4,5 milijuna kuna i umjesto da smo napravili kao što bi svatko napravio da ide nekakvim 
kontinuitetom i da završi nekakve projekte, mi to, odnosno aktualna vlast nije napravila. 
Činjenica je znači da imamo utrošeno 2.900.000,00 kn, na Trg kralja Tomislava je znači 
potrošeno 2.000.000,00 i 700.000,00 kuna na projektnu dokumentaciju. Od silnih milijuna sve 
je svedeno znači na Trg i Ulicu sv. Roka koja slučajno vodi do Vaše kuće. Izbačene su 
Domčeva, Trekova, Mala itd. po sistemu, što se vidi iz Katedrale to se i gradi. Znači, po strukturi 
je vidljivo da je od ukupnog iznosa planiranog u 2018. godini, znači onaj prvi izvorni Proračun 
je 25% sredstava utrošeno, čudno.  
 Klub vijećnika HDZ-a neće podržati ovaj Program. 
 Što se tiče Programa održavanja javne infrastrukture itd., tu je nekakvih sa 6 milijuna, 
odnosno Plan je bio 6.100.000,00 kn, potrošeno je 6.430.000, 00 kn mislim da su tu manje 
korekcije napravljene, znači karte su promiješane i nešto što je trebalo, to je sasvim logično 
jasno da ste se tu i ovoga to je nekakav krvotok, odnosno redovno održavanje grada i mislim da 
niste tu imali puno ni prostora i mi ćemo to kao tako i podržati.“ 
 

 VINKO GRGIĆ: „Ja bih htio podsjetiti kolegu Bešlića u tom razdoblju upravljanja 
gradom kolege gosp. Bigovića i HDZ-a podsjetiti se i prisjetiti se istog ovog Izvješća koje je 
bilo 2014., 2015. i 2016. i onda reći, sve što je napravljeno od Programa komunalne 
infrastrukture u tom periodu su dvije pješačke staze. Jedna kod Kauflanda, ona preko puta Petrol 
pa nadvožnjak u dužini 55, 58, 60 metara i jedna u Željezničkoj možda par sto metara koju smo 
mi završili odmah prve godine mandata koje ni ne spominjem, a digli ste 11 milijuna kredita. 
 Spominjete Domčevu, ja je nisam vidio u Proračunu za realizaciju za Proračun 2018. 
godine, ali sam vidio da smo riješili imovinsko-pravnu situaciju nakon 25 ili 30 godina koju 
nitko nije uspio riješiti s HŽ-om. Pa sam vidio da smo kupili kuću na ulaz u istu ulicu da 
možemo is projektirati i ishoditi građevinsku dozvolu koju smo kasnije is projektirali i ishodili 
građevinsku dozvolu i pripremili za realizaciju toga projekta ove godine. Opet ću navesti da taj 
projekt smo privremeno stavili na čekanje, ali je prioritet sljedećeg ulaska novog projekta je to 
zato što milijun i pol kuna koje smo imali za tu ulicu usmjerili smo prema Industrijskom parku 
da napravimo kilometar dužine ceste s kompletnom infrastrukturom u vrijednosti od 7,5 
milijuna kuna, od kojih nam 6 milijuna daje nepovratno Država. Nisam toliko blesav da kažem,  
evo dobivamo šest od jednog, mi moramo 1,5 milijun ili dobivamo ili samo mi moramo uložiti 
1,5 milijuna uložiti u tu ulicu. Uvijek ću se opredijeliti prema tamo, ali to ne znači da mi tu 
ulicu nećemo napraviti. S druge strane još jednom govorim o sufinanciranju, mogućem 
sufinanciranju i Trenkove, Male u vrijednosti 10 milijuna kuna jedna ulica, 10 milijuna kuna 
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druga ulica od kojih je naš dio 15%. Čekamo Ministarstvo da to potvrdi, u koliko potvrdi 
možemo dobiti 8,5 milijuna kuna za jednu ulicu i završiti ju kompletno. Šta bi mi tek napravili 
da smo donijeli odluku da krećemo ove godine u realizaciju jedne i druge ulice i da to 
potrošimo, a onda dobijemo pismo iz Ministarstva i oni kažu evo mi ćemo to financirati, ali 
oprostite vi ste to realizirali, niste smjeli i ne možemo dati novce. I šta radimo? Meni je krivo 
što ljudi i u Trenkovoj i u Maloj nemaju uvjete koje bi trebali imati, ali ja ne vidim drugog 
rješenja šta napraviti. Da li zaista ući, što sam jednom rekao, kao kamikaza ući u taj projekt, 
dati sve, ništa nećemo raditi, neće biti ni za vrtiće, neće biti za muzeje, neće biti za ništa i onda 
poslije toga da nam se smiju ljudi. Ja to ne bih preživio prvo politički, a i moralno. Čekamo 
odluku, prošli smo sve kriterije, unutra smo, hvala Bogu uz podršku Ministarstva regionalnog 
razvoja odličnu suradnju. I šta drugo napraviti? Hoćemo li otići zajedno sutra, prekosutra u 
Zagreb pa pitati zašto to stoji. To je vaše Ministarstvo ali prijateljsko Ministarstvo zato što je 
RH, , mi to  ne gledamo, na lokalnoj razini nema državne politike i dok je to tako onda možemo 
pobirati plodove suradnje sa svim ministarstvima. Danas sam nekoliko ministara ili ministrica 
spomenuo koji su nam pomogli i uvijek ćemo ih spominjati sa zahvalnošću. Ja ne vodim svoju 
osobnu politiku, a i te kako bih mogao reći puno stvari, ali ne želim kontaminirati odnose da 
Nova Gradiška bude grad koja nije prijateljski raspoložena prema bilo kojem ministarstvu. To 
mnogi gradonačelnici rade, to vam moja politika nije, tako da vidjeli ste sve što je, sve što smo 
krenuli ili smo realizirali ili se realizira u sljedećem periodu, tako da mislim da sve ovo što je 
rađeno, naravno ono što ja zaboravljam i što mi zaboravljamo, mi sada gledamo suhoparne te 
podatke i pravimo se važni s postotcima i to je dobro, a iza toga stoje mukotrpni sati rada, 
kontrole, nadzora, nalaženje financijskih sredstava da to potkrijepimo. Nemamo ni jednog duga, 
ni jednoga duga nikome od izvođača, projektanata, firmi, nemamo duga, sve plaćamo u tjedan 
dana, 15 dana, maksimalno 20 dana i opet smo fiskalno vrlo, ne samo odgovorni, već jako dobro 
stojimo. I sada opet da se mi provlačimo šta je bilo prije dvije, tri, četiri, pet godina. Ne možete 
se uspoređivati, uz dužno poštovanje, ne možete se uspoređivati, ali ako navodite onda ćemo 
staviti podatke i jedne i druge pa da vidimo gdje smo. Nisam mislio izaći za ovu točku jer zaista 
Pročelnik je lijepo to objasnio, vidio je ovaj drugi da imamo realizaciju apsolutnu, ovu drugu, 
ovu prvu, imamo, ne problemi, dinamika koja nas uvjetuje i to je to.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovo 
Izvješće na glasovanje. 
  

Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 4 „protiv“, bez  
„suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje komunalne infrastrukture u gradu Nova 

Gradiška za 2018. godinu  
 

KLASA: 363 – 02/17 – 01/12 
URBROJ: 2178/15-01-19-17 
 
 (Izvješće kao i Zaključak prilog su ovom Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
Točka 4. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE 
     INFRASTRUKTURE U GRADU NOVA GRADIŠKA ZA 2018. GODINU 
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 Budući je rasprava za ovu točku vođena pod točkom 3. Predsjednica Gradskog vijeća 
stavila je ovo Izvješće na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. alineja 2 Statuta Grada Nova 
Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
 
 

Z A K L U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture u gradu 

Nova Gradiška za 2018. godinu. 
 

KLASA: 363 – 02/17 – 01/13 
URBROJ: 2178/15-01-19-22 
 
 (Izvješće kao i Zaključak prilog su ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 5. PRIJEDLOG II IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA NOVE 
     GRADIŠKE ZA 2019. 
 
 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnijela je Ljiljana Ranisavljević, v.d. 
pročelnica Upravnog odjela za financije. 
 
 Nakon uvodnog izlaganja, Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 

LJILJANA LUKAČEVIĆ, ispred Kluba vijećnika HDZ-a: „Zapravo sve ovo što je 
uvažena Pročelnica rekla smo naravno kod analize prijedloga ovoga Rebalansa i sami negdje 
detektirali kao promjene. Moram priznati da ste nas zapravo sve iznenadili onim prvim 
Rebalansom koji je išao na prošloj sjednici, valjda nikada nismo imali već 2.4. tekuće godine 
izmjene Proračuna, pa smo imali nekakva velika očekivanja od ovoga Rebalansa misleći kako 
se onaj, na prethodnoj sjednici usvojen Rebalans možda približio realitetu jer smo ga onda 
napuhali za 14,4 milijuna kuna i doveli do 116 milijuna kuna. Međutim, ja sam moram priznati 
u početku mislila da se ovdje netko zafrkava jer se ukupni prihodi i primici s prenesenim 
sredstvima iz prethodne godine smanjuju za svega 2.554,00 kn, a isto tako na rashodovnoj strani 
pa mi nije bilo jasno zašto je to uopće predmet Rebalansa, no onda smo uočili zapravo samo 
dvije, tri stvari, a to upravo povećanje za predstavnička tijela na razini 47.000,00 kn što je 
objašnjivo naravno izborima za nacionalne manjine. Bilo bi nam drago da ste nas pozvali pa 
nam objasnili što je Centar za posjetitelje „Vrata Slavonije“, vrlo idiličnog naziva, težak 
1.050.000,00 kn, možda bismo drugačiji stav oko svega ovoga imali, no ono što mi vidimo da 
je taj iznos umanjen na razni dva kapitalna objekta, a to je kapitalni projekt adaptacija 
Društvenog doma Nova Gradiška koji se smanjuje za 250.000,00 kuna. On je koliko znamo, 
tako bar piše u Programu namijenjen energetskoj obnovi, znači od toga nažalost očito ništa. A 
isto je tako zbunjujuće što se za 800.000,00 kn smanjuje planirani iznos za kapitalni projekt 
Dječjeg igrališta Ljupina. Naime, njega se izvorno u 2019. planirali sa 1.200.000,00 kn prije 
dva mjeseca, dakle na I Rebalansu te ga povećali za 1.781.000,00 kn i postavili smo pitanje – 
zašto, pa je taj projekt trebao biti težak 3 milijuna kuna. Sada ga opet dva mjesecu poslije 
smanjujete za 800.000,00 kn, zaista čovjeku dođe da kaže ljudi, ono s dobrom namjerom, dajte 
se koncentrirajte, što je više s tim projektom, je li on težak ovoliko ili je težak onoliko, jer mi u 
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roku od par tjedana mijenjamo njegovu težinu za otprilike skoro milijun kuna. Dakle sve drugo 
očito ostaje nepromijenjeno, a kako smo imali negativan stav, odnosno bili smo protiv ovoga 
Rebalansa, pogotovo nakon ovoga što sam sada malo prije rekla, Klub vijećnika HDZ-a neće 
podržati ni ovaj Rebalans.“ 
 
 MARIJAN RADIĆ, u ime Kluba SDP-a i Hrvatskih laburista: „Klub SDP-a upravo 
suprotno od Kluba HDZ-a. Zašto? Imamo pet mjeseci tekuće godine, imamo druge promjene. 
Maloprije je ovdje gosp. Gradonačelnik rekao – Proračun je živo tkivo, živo tijelo. Da gospodo, 
on je živo tkivo, on je živo tijelo, kao planski dokument koji osigurava nesmetano 
funkcioniranje ovoga grada i ovih građana podložno je svakodnevnim promjenama. Konačno, 
Proračun je jedna planska većina, makro veličina za jednu godinu. 2013. godine naša Domovina 
nije bila članica Europske unije, do tada smo vjerojatno jednom ili dva puta rebalansirali po 
potrebi izvršenja, gradonačelnika itd. Ulaskom u EU imate svaki mjesec po jedan bar natječaj 
pristupnih fondova, gdje ste ako ste iole domoljub i ako volite svoj grad, onda to uredno morate 
pratiti, prilagođavati se novonastaloj situaciji i javiti se adekvatno na natječaj. Pa samim time 
ono što ste planirali, a nije toga trenutka raspisan natječaj, možete maknuti trenutno u stranu da 
bi osigurali sredstva za natječaj. Ovdje koristim prigodu da pozdravim sve naše direktorice 
ustanova i gosp. Pavlovića, ali koristim priliku da gđu. Matijević zamolim da nam odgovori na 
pitanje – Vrata Slavonije. Meni je poznato da je to projekt kojeg radi Turistička zajednica 
našega grada, pa da nam ona u kratkim crtama objasni o čemu se radi, zbog čega smo upravo 
800.000,00 kn sa dječjeg igrališta Ljupina planirali za projekt Vrata Slavonije. Ja se toplo 
nadam Gradonačelniče, a i kolegice i kolege da ćemo do kraja godine imati bar jedno dva do 
tri ovakva rebalansa, tzv. mini rebalansa koja pravi terminski plan za brzi obrtaj novca i za 
prilagodbu prema europskim projektima.  
 Klub vijećnika SDP-a u ovome vidi sve pozitivno i naravno glasat ćemo za ovaj 
Rebalans.“ 
 
 VINKO GRGIĆ:“ Ja ću samo reći što se tiče Društvenog doma zašto je smanjeno sa 
300 na 50. Znači tih dvjesta pedeset smo prebacili u ova izvorna sredstva jer to je riječ o 
izvornim sredstvima koje smo osigurali za Društveni dom. Naime mi smo napravili kompletnu 
dokumentaciju za energetsku obnovu Društvenog doma još prošle godine. Najavljeno nam je 
da će tijekom siječnja ove godine krenuti natječaj u Fondu gdje smo bili voljni i željeli smo 
kandidirati taj projekt i krenuti u njegovu realizaciju. Od prilike vrijednost cijelog projekta je 
nekakvih 600.000,00 kn, naša procjena je bila da ćemo dobiti oko 50, 56% sredstava od Fonda, 
a da će nama biti 300.000,00 kn dovoljno, međutim Fond za energetsku učinkovitost još uvijek 
nije raspisao natječaj i pitanje je kada će. Prva informacija za koju znamo je da će natječaj ići 
u devetom mjesecu. Znači mi do kraja godine i ako prođemo na natječaju nećemo dobiti 
rješenje. Znači tih 300.000,00 kn bi do kraja godine križali vjerojatno, to je zdravo razmišljanje. 
Pojavi se novi projekt, odličan projekt koji je od prilike 1.050.000,00 kn od kojih bi, ako ga 
dobijemo, 800.000,00 kn dobili bespovratno i postali bi Centar ili Vrata Slavonije, što će 
direktorica Turističke zajednice lijepo obrazložiti iako su danas izvješća za prošlu godinu na 
razmatranju. Tako da nema tu šta, ono što je kolega Marijan rekao i odlično je rekao, mi se 
moramo prilagoditi jer da bi se kandidirali, mislim da je rok 26. ili 28. lipanj moraju biti stavke 
u Proračunu i zato smo to uvrstili, valjda ste to već shvatili jednom.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Da li Vi mislite da bi direktorica trebala dati sada 
obrazloženje.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Poslije njenog Izvješća za 2018. godinu da još kaže par rečenica o 
tome, ali ne sada.“ 



21 

 

 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Prijedlog II Izmjena i dopuna Proračuna na glasovanja. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 4 „protiv“, bez  suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 39. stavak 2. Zakona o proračunu („Narodne 
novine“, broj 87/08, 136/12 i 15/15) i članka 34. stavak 1. alineja 5. Statuta Grada Nova 
Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

II IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA GRADA NOVA GRADIŠKA 
ZA 2019. 

 
KLASA: 400 - 06/19 - 01/03 
URBROJ: 2178/15-01-19-3 
 
 (Izmjene i dopune Proračuna prilog su ovom Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
Točka 6. IZVJEŠĆE O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU ZA 2018.  
    GODINU:  

a) Gradskog muzeja Nova Gradiška, 
b) Gradske knjižnice  Nova Gradiška, 
c) Pučkog otvorenog učilišta "Matija Antun Relković" Nova Gradiška, 
d) Turističke zajednice grada Nove Gradiške, 
e) Saveza sportova Nova Gradiška za 2018. godinu, 
f) Javne vatrogasne postrojbe Nova Gradiška, 
g) Vatrogasne zajednice grada Nova Gradiška,   
h) Zajednice tehničke kulture grada Nove Gradiške,   
i) Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška doznačenim od Grada Nove     
Gradiške. 

  
 LJEPŠA RAKAS–VUJČIĆ, predložila je da se ne podnose uvodna izlaganja već 
nakon rasprave, ako bude potrebno, odgovori se od strane izvjestitelja. 
 

a) Gradskog muzeja Nova Gradiška 
 
Budući trenutno nije nazočna izvjestiteljica rasprava pod ovom pod točkom ostavljena 

je za kasnije. 
 
b) Gradske knjižnice Nova Gradiška  

 
 JELENA KOVRE u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Klub vijećnika 
SDP-a i Hrvatskih laburista proučio je Izvješće Knjižnice za 2018. godinu i odlučili smo da 
ćemo prihvatiti Izvješće. Svakako nas raduje vidjeti sve manifestacije koje se iz godinu u 
godinu održavaju i ponavljaju i nadamo se da se to neće promijeniti. Ono na što bismo htjeli 
skrenuti pozornost je podatak da se djelatnost Knjižnice financira samo iz Gradskog proračuna. 
Smatramo kako bi bilo dobro i uputno kada bi se u narednim godinama više posvetilo 
povlačenju sredstava iz drugih izvora kako bi se dodatno obogatila djelatnost Knjižnice.“ 
 
 LJILJANA PTAČNIK, ispred Kluba vijećnika HDZ-a: „Naravno Klub vijećnika 
HDZ-a razmatrao je Izvješće o radu i financijskom poslovanju za 2018. godinu Gradske 
knjižnice. Zahvaljujemo se ravnateljici Gradske knjižnice Biljani Dakić na opširnom Izvješću, 
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na priloženim svim potrebnim izvještajima kao i financijskom izvještaju. Izvješće je opširno, 
težište je stavljeno na veliki knjižni fond, naravno, mi apostrofiramo, podvlačimo na 
odgovarajući prostor Gradske knjižnice, svakako to bi trebalo u skoro vrijeme rješavati, 1449 
članova Gradska knjižnica ima, dakle i te koliko naših sugrađana je vezano uz Knjižnicu, 
mnogobrojne manifestacije. Osjećamo potrebu naglasiti manifestaciju “Let s Gavranom“, 
naročito smo ponosni na manifestaciju „Cijeli grad čita“, „Ljeto u knjižnici“. Naročito smo 
ponosni naravno na suradnju s školama, na 111 događaja, 10000 posjetitelja i naravno na višak 
prihoda poslovanja.  
 Klub vijećnika HDZ-a podržati će ovo Izvješće.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovo 
Izvješće na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Gradske knjižnice Nova 

Gradiška za 2018. godinu 
 

KLASA : 612 – 04/19 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-4 
 
 (Izvješće kao i Zaključak prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 
c) Pučkog otvorenog učilišta "Matija Antun Relković" Nova Gradiška 

 
LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Naravno Klub vijećnika HDZ-

a razmatrao je vrlo pomno i Izvješće o radu i financijskom poslovanju za 2018. godinu Pučkog 
otvorenog učilišta „Matija Antun Relković“ Nova Gradiška. Također se zahvaljujemo 
ravnateljici Danijeli Juranović na opširnom Izvješću i popisanim i opisanim svim programima 
koje Pučko otvoreno učilište održalo tijekom prošle godine. Priložena je Odluka Upravnog 
vijeća, usvajanje Izvješća, jedino na početku samoga Izvješća, ne mogu meni uvijek sve 
pogreške ovako izlete, piše 2017., a trebalo bi pisati 2018. pa sam se nekoliko puta vraćala. 
Dakle, nabrojane su sve kazališne predstave, mnogobrojni koncerti, filmske produkcije, 
izvedbe, kulturni događaji, izvještaj o radu svih zaposlenika, pozitivan Financijski izvještaj koji 
pokazuje pozitivno poslovanje i naravno Klub vijećnika HDZ-a podržat će ovo Izvješće.“ 
 
 JELENA KOVRE, u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Klub vijećnika 
SDP-a i Hrvatskih laburista proučio je Izvješće Pučkog otvorenog učilišta i odlučili smo da 
ćemo ga prihvatiti. Moramo pohvaliti rad Učilišta. Ono što je fascinantno, što moram naglasiti, 
da je unatoč radovima koji su trajali na sređivanju dotrajale dvorane cijeli lipanj, srpanj i pola 
kolovoza u protekloj godini ste uspjeli održati više od 200 događanja u toj dvorani od kojih 167 
u samoj organizaciji Pučkog otvorenog učilišta, znači zavidan broj. Filmovi, predstave, 
radionice, izložbe, koncerti, svega. Što se radova na uređenju dvorane tiče sve nas je zanimalo 
kako će izgledati nakon što se uloži 600.000,00 kuna što je dao Grad i 500.000,00 kuna što je 
dalo Ministarstvo i dvorana nikada nije izgledala bolje. Da je 36000 ljudi prošlo kroz dvoranu 
je činjenica koja mene zabezekne. Svaka pohvala i nastavite kao i do sada.“ 
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 ANTUN ŠKVORČEVIĆ: „Ja bih se pridružio kolegici i pohvali ravnateljici Danijeli 
Juranović na cijelom tom opusu i poslovima koje su obavili i obavljaju za naš grad i za kulturu 
grada.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovo 
Izvješće na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 12 „za“, nitko „protiv“, bez 
„suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Pučkog otvorenog učilišta 

Matija Antun Relković Nova Gradiška za 2018. godinu 
 
KLASA : 610 – 01/19 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-4 
 
 (Izvješće kao i Zaključak prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

. . . 
 

 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Kako nam je pristigla Ravnateljica Muzeja pa ja bih se 
možda vratila sada na ovu točku a) Izvješće o radu i financijskom poslovanju za 2018. godinu 
Gradskog muzeja Nova Gradiška. 
 
 VLATKO GREINER: „Kolegice, oprostite molim Vas, mi smo sada na točki c), ja bih 
molio da nastavimo s točkom d), sada točka d) ide poslije ovoga koliko ja znam Turistička 
zajednica.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Pa zato jer je u međuvremenu pristigla Ravnateljica.“ 
 
 VLATKO GREINER: „ Onda dobro, sve u redu, hvala.“ 
 

. . .  
 

a) Gradskog muzeja Nova Gradiška 
 

 LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Dakle jednako tako 
zahvaljujemo se gđi. Mariji Mihaljević na opširnom Izvješću o radu i financijskom poslovanju 
za 2018. godinu Gradskog muzeja Nove Gradiške.  
 Klub vijećnika HDZ-a razmatrao je ovo Izvješće i u potpunosti ga prihvaća. Tim više 
Upravno vijeće na 13. sjednici koja je održana 31. svibnja usvojilo je Izvješće o radu, 
financijskom poslovanju, organizaciji rada, Izvješće o prikupljanju muzejske građe, zaštiti 
dokumentacije, znanstvenom radu, izložbenom djelatnosti s poprilično značajnih deset 
izložaba, izdavačkoj i edukacijskoj djelatnosti kroz Muzej, a moramo, ja ovako sebi dopuštam 
jednu osobno kulturnu opservaciju, dakle živimo u vrijeme poremećenih vrijednosti, pa i 
kulturnih vrijednosti kada jedan muzej uspije privući 3468 posjetitelja u gradu koji ima oko 12 
tisuća stanovnika sa eminentnim predavačima, predstavljačima i promotorima to je onda i te 
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kako hvale vrijedno. Tim više što je prikazano poslovanje pozitivno, dakle kao što rekosmo u 
potpunosti prihvaćamo Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradskoga muzeja.“ 
 
 IVAN ADŽIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Ispred nas imamo 
Izvješće Muzeja Nove Gradiške koje lijepo nam pokazuje znači sve promocije, prezentacije, 
zaposlene i ostala kulturno-povijesna zbivanja koja su se događala tijekom 2018. godine. Ono 
što na prvo čitanje to vidimo, međutim na drugo čitanje primjećujem nešto drugo, a to je da 
svaka ustanova, tako i ova gradska ustanova, znači ima simbiozu s građanima i trebala bi 
samostalno na neki način tražiti sredstva, bilo kroz natječaje, projekte i bilo koje druge načine 
u financijskom smislu doprijeti do Ministarstva kulture. Da li to i na koji način je rađeno tijekom 
2018. godine u ovom pisanom obliku, odnosno u pismenom dijelu se ne vidi. U završnom dijelu 
zapisa za 2018. godinu postoji rečenica, citiram: „Za smještaj muzejske građe i muzejske 
dokumentacije ne postoje uvjeti za normalno obavljanje muzejske djelatnosti.“ Malo čudno ako 
znamo da je donedavno Muzej bio obnavljan, uopće nije bilo prostora u dijelu gdje se sada 
nalazi i gdje su napravljeni višedijelni prostori koji bi trebali služiti određenoj svrsi. Postavlja 
se pitanje, ako je to nekakav problem, zašto to nije  napisano koji je problem, koji su to problemi 
za smještaj muzejske građe i ostale dokumentacije. Drugi dio ističemo kako je potrebno 
intenzivirati rad na obradi muzejske građe, invertirati je prema novom Zakonu o muzejima do 
kraja 2020. godine. U koliko Muzej ne obavi Zakonom određene poslove sveukupnu građu u 
Muzeju snosit će novčane sankcije. Tu dolazimo do, na neki način opravdavanja nekog rada 
koji bi se trebao raditi u Muzeju i nekih novih zakona koji su doneseni za muzeje koje sam ja 
malo potražio, koje treba spomenuti. 
 Članak 41. stavak 1. kaže, inače Zakon o muzejima donesen je, odnosno stupa na snagu 
19.7. 2018., znači sada je 6. mjesec 2019., a mi trebamo napraviti inventuru, znači do kraja 
2020. godine. Zakon kaže – muzej koji nije u cijelosti inventarizirao muzejsku građu, muzejsku 
dokumentaciju, dužan je pristupiti inventarizaciji muzejskih predmeta koji do stupanja na snagu 
ovoga Zakona nisu uvedeni u inventarnu knjigu.  
 Članak 41. stavak 2. – Ravnatelj muzeja, odnosno voditelj muzeja unutar pravne osobe 
dužan je u roku od 90 dana od dana stupanja na snagu ovog Zakona donijeti Program 
inventarizacije upisa muzejske građe i muzejske dokumentacije u registar kulturnih dobara RH 
s utvrđenim vremenskih rokom izvršenja do 31. prosinca 2020. godine i o tome obavijestiti 
Ministarstvo nadležno za poslove kulture kao i izvještavati Ministarstvo nadležno za poslove 
kulture o tijeku izvršavanja navedenog programa svakih šest mjeseci. 
 Iz ovog Izvješća koje smo mi dobili, a Zakon je donesen 19.7. 2018. ja ne vidim Plan. 
Prvih 90 dana je prošlo, ja ne vidim Izvješće o Planu.  Imam ovdje dokumentaciju, ovdje piše 
dokumentacija, samo to piše od dokumentacije, a inventarizacija dokumentacije o muzejskim 
svim tim stavkama nigdje se ne vidi.  
 Samo ću se vratiti na prekršajne odredbe da bude sve jasnije, dakle to su novčane kazne 
od 5 tisuća do 50 tisuća kuna za prekršaj Muzeja, te pravne osobe unutar kojega je Muzej koji 
obavlja muzejsku djelatnost, a nije upisan u sudski i drugi registar. Točka 2. – ne upisuje 
redovito muzejske predmete, inventuru, knjigu i ne vodi druge dokumentacije o muzejskoj 
građi, muzejskoj djelatnosti suprotno odredbama, ili npr. 4. dostavlja podatke za upis u upisnik 
pri Muzejskom dokumentacijskom centru u skladu sa odredbom članka 15. stavka 3.. Iz ovoga 
ovdje ponovno ne vidim ništa, a trebalo bi vidjeti. Tako da na žalost molit ćemo Ravnateljicu 
da Izvješće upotpuni informacijom o tome koliko je građe invertirano u prethodnoj godini po 
odjelima i da ovakvo Izvješće vrati na doradu.“ 
 
 LJILJANA LUKAČEVIĆ: „Ne mogu se oteti dojmu gorčine i okusa nelagode nakon 
ovoga dramatičnog obrazloženja Kluba vijećnika SDP-a na Izvješće uvažene, cijenjene 
dugogodišnje ravnateljice Marije Mihaljević, nenadmašne stručnjakinje, doktorice znanosti u 
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svom području. Mogli ste uzeti manje vremena da između redova shvatimo negativizam prema 
Ravnateljici. Pitamo se jedino zbog čega ste ovo Izvješće komentirali kolega Adžić Vi koji niste 
u ovoj struci  kada ovdje sjedi Jelena Kovre koja je stručnjakinja za ovo područje. Zapošljavanje 
Jelene Kovre u Gradskom muzeju nismo komentirali na ovome Vijeću iz dužnog poštovanja 
prema Vama osobno, ali sada uistinu moram od reagirati.  Gospođa Marija Mihaljević ima 
moje osobne podrške i podrške Kluba vijećnika HDZ-a.“ 
 
 LJILJANA PTAČNIK: „Ma da, ja bih Vas molila, uvaženi vijećnik gosp. Adžić da 
nam možda održi seminar o Zakonu o muzejskoj građi jer vidim da to njemu jako dobro ide, da 
je upoznat sa svim zakonskim odredbama, stavkama itd., iako naravno to ne bi trebalo biti ni 
problem nama ostalima, Google sve zna hvala Bogu, ali ja još jednom podsjećam da je ovom 
Izvješću priložena i Odluka Muzejskoga upravnog vijeća koju potpisuje predsjednica Upravnog 
vijeća Gradskog muzeja Nova Gradiška u kojoj nema ni jedne jedine, dakle u tom Zapisniku i 
u toj Odluci, nema ni jedne jedine sumnje u ispravno i iscrpno podneseno Izvješće. Tim više, 
opet govorim, što je i prihvaćeno Izvješće o financijskom poslovanju.“  
 
 VLATKO GREINER: „ Uvažena gospođo Predsjednice nisam se namjeravao javiti po 
ovoj točki, nemam puno šta tu za dodati, niti sam je toliko detaljno prostudirao kao naš kolega. 
Imao bi nekakve dvije male digresije kolegicama. Prvo, nemojte nikada voditi računa tko će iz 
Kluba SDP-a ili Hrvatskih laburista šta elaborirati i ako naš Klub donese takvu odluku molim 
vas da vi to poštujete kao što mi poštujemo vas kada izlazite za ovu govornicu pa isto tako 
elaborirate stvari za koje niste stručne. Evo samo toliko i nemojte kolegu podcjenjivati.“ 
 
 MARIJA MIHALJEVIĆ: „Dobar dan svima, ja se ispričavam što nisam došla ranije, 
ali evo na kraju sam sa tajnikom tehničke kulture malo zakasnila, uvažena gospođo 
Predsjednice ispričavam se, Gradonačelniče, zamjenici, gospodo iz Gradskog vijeća, mediji i 
svi. Naime, ovako, prvo pitanje gosp. Adžiću. Muzej se prijavljuje na projekte Ministarstva 
kulture i u financiranju oko nepunih 420.000,00 kn Ministarstvo kulture kroz općine ili kroz 
ostale programe je odobreno Gradskom muzeju Nova Gradiška. Znači mi nismo, pišemo 
Izvješće prema odrednicama središnje ustanove od Ministarstva kulture muzejskog 
dokumentacijskog centra vrlo skraćeno. Znači, nisu navedene mnoge stvari upravo iz razloga 
što takvo isto Izvješće ide prema Ministarstvu kulture. Prema tome, ako nije naznačeno, vama 
na znanje, preko 400.000,00 kn Ministarstvo kulture je dalo Gradskom muzeju. Uostalom i za 
obnovu potkrovlja, Gradonačelnik najbolje zna, je isto bila inicijativa ispred Gradskog muzeja 
Nova Gradiška. Prema tome, eto na znanje.  
 Druga točka, uvjeti. Naime, s obnovom Muzeja obnovljena je zgrada i vraćeni su samo 
Galerijski odjel i vraćen je dio tekstil, znači Etnološki odjel i dio kulturno-povijesne građe. Na 
šestom katu se nalazi dio građe, a u atomskom skloništu dio namještaja koji na žalost nije u 
valjanim uvjetima. Ja sam skretala pozornost, ja mogu i pisanim načinom, ovdje sam napisala 
iz razloga što je osnivač Gradsko vijeće da trebamo nastaviti dalje iznaći prostor jer to nije 
mjesto gdje ta građa treba stajati dalje, građa je izložena propadanju. Ja mogu otići i otići ću, 
ali vam naglašavam, trebamo nastojati riješiti to. 
 Treće pitanje, zašto građa nije invertirana? Naime, mi imamo program kao što ima 
Libusoft, računalni, mi imamo M++. Kada smo bili na šestom katu, dva puta, zbog niskog 
napona ili ne znam već kojih razloga je oko sedam, osam tisuća invertiranih predmeta nestalo i 
fotografija, dio je uspio se vratiti, dio nije. Tek 2018. ponovno je vraćen taj program i nastavlja 
se inventarizacija, kolegica je to vodila, ima oko 2000 i u biti ona je najveći dio građe 
invertirala. Arheologije je na pola, od sedam tisuća na oko tri, četiri tisuće. Kroz ovu godinu, 
ne brojim ono što je nestalo, tome se treba pridružiti fotografiranje. Samo ću jednu stvar navesti, 
kustos muzeja, bio viši kustos ili muzejski savjetnik radi čišćenje građe, fotografiranje, 



26 

 

postavljanje izložbe, nema tehničara, nema fotografa, sve radimo sami. Domar u Učilištu dođe, 
ali kada, kako, povećani opseg poslova tamo, povećani opseg poslova vamo. Prema tome, jedan 
kustos ili kustosi ne mogu jednostavno sve riješiti. Što se tiče kulturno-povijesnog, nemamo 
čovjeka, jednostavno do 2020. ne može se ta građa invertirati, potrebno je uposliti povjesničara 
i etnologa. Druga stvar, Plan inventarizacije priložen je Ministarstvu kulture, ako treba dopuna 
biti će dostavljeno osnivaču. Međutim, već sada jasno stavljam na znanje da se ne poštuje jer 
jednostavno nema tko to odraditi, znači u mojim rukama je to, što se može odraditi odradimo, 
ali stvar je ipak alarmantna. Ne nastavlja se obnova u onom opsegu kako bi trebalo, depoe 
trebamo rješavati, građa i treća stvar nema ljudi, mi smo jednostavno u poziciji da moramo 
nešto učiniti za ovaj Muzej. Evo toliko, ako Vi meni vjerujete, ja radim više nego što u ovim 
uvjetima se može, a svima vama koji tražite dopunu ili smatrate da to nije dovoljno ja 
zahvaljujem na povjerenju.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Baš ću pogledati posljednjih nekoliko godina, čak i prije kolika su 
bila ulaganja, financijska ulaganja u Muzej. Čak ne trebam to ni gledati, samo ću izvući zadnje 
tri godine i reći da enormna ulaganja u odnosu na prethodna razdoblja su napravljena u smjeru 
Muzeja. Ne može se reći da mi ne ulažemo, ne može se, riješen je Muzej nakon koliko godina, 
ono je bila igrarija, osam ili devet godina se radila ta zgrada, potrošeni silni novci, ogromni 
novci. Prve godine mandata mi smo to napravili i završili do kraja sve, osigurali sredstva za 
potkrovlje ove godine, osigurali sredstva za Katastar, znači sve što se tiče, ne samo Muzeja već 
svih građevina vezane kao spomeničke kulture sve radimo to, naravno. Sada samo za Katastar 
ulažemo oko 1.800.000,00 kn, uskoro ćemo raspisati natječaj isto tako za potkrovlje, znači 
trudimo se, radimo, maksimalno koliko možemo. S druge strane postoji i taj problem, postoji 
problem zašto smo postavili to pitanje. Zato što ste Vi draga ravnateljice i Vaša kolegica Kolić 
također nam poslala i dopise i pismo na bilo kojem formatu gdje govorite o tome problemu, ali 
taj problem isključivo je u jurisdikciji ravnatelja i mi sada postavljamo pitanje što se radilo do 
sada. Pa to su materijali, ne od jučer, to su stoljetni materijali i sada se skoncentrira cijeli sustav 
problema odjednom na ovu sadašnju Upravu da mi ništa ne radimo. Što su drugi radili molim 
vas lijepo, jesmo mi selili na tih sedam lokacija, od kada je to, samo recite od kada je to, da 
znamo? Počeli smo razgovarati da napravimo jednu veliku halu gdje ćemo stavljati sve te stvari 
koje su vezane za arhiv, da li ovaj financijski ili nekakav drugi način, ali ne možemo se 
koncentrirati na situaciju da je sada ova Uprava dužna napraviti nešto, mi ćemo napraviti sve u 
okviru naših mogućnosti,  dapače, ali ne možete zanemariti činjenicu da smo jako puno, najviše 
učinili za Muzej, kao što činimo i za druge, a to ću baš provjeriti, baš me zanima, čisto da vidim  
koliko je bilo ulaganje i kakva su bila ulaganja. Naravno, zbog toga što ste nas upozorili da je 
to problem, što svi zaključujemo da je, ovo nema osobne razine, to je problem koji trebamo 
riješiti. Očekivano je bilo da u Vašem Izvješću kažete koje su smjernice realizacije, koji je Vaš 
plan i samo zbog toga šaljemo, da budemo, ljudi smo koji komuniciramo, kako usmeno, tako i 
pismenim putem, da postoji trag, da vidimo gdje smo i šta smo i koje su to investicije koje ćemo 
možda onda ubaciti u sljedećem rebalansu ili sljedećem Proračunu. Nema to tko koga voli, već 
je stvar rezultata i potreba da to riješimo i da to napravimo. Kolegicu Kovre nismo htjeli 
miješati, Vi ste s njom suradnica tamo i biti ćete još dugo, nadam se, i jednostavno želimo bilo 
na koji način, ali ja sada ne vidim neko neprijateljstvo koje se sada odjednom pojavljuje, ja ga  
ne vidim, i koje se potencira. Samo tražim objašnjenja da imamo pismenim putem, da imamo 
plan i program, kako se već kaže, da vidimo šta ćemo napraviti, da li mi stignemo do kraja 
2020. godine nešto napraviti u tom smjeru i to je to, ništa više, ni manje.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ja bih dala prijedlog vijećnika Ivana Adžića, na 
glasovanje tko je za to da se Izvješće o financijskom radu i poslovanju Gradskog muzeja za 
2018. godinu vrati na doradu.“ 
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 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 4 „protiv“, bez  
„suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. podstavak 2. Statuta 
Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
  

Z A K L J U Č A K 
o vraćanju predlagaču na dopunu Izvješća o radu i financijskom poslovanju Gradskog 

muzeja Nova Gradiška za 2018. godinu 
 
KLASA : 612 – 05/19 – 01/02 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-4 
 
 (Izvješće kao i Zaključak prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 

d) Turističke zajednice grada Nove Gradiške 
 

 VLATKO GREINER u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Proučili 
smo Financijski plan Turističke zajednice grada Nove Gradiška za 2018. godinu i dao sam si 
malo truda, je da nisam kompetentan za to, ali evo dobio sam tu točku pa ono što sam zaključio 
je to da Turistička zajednica, da su uključeni u aktivne programe i projekte za grad Novu 
Gradišku, a evo kao što smo čuli iz ovih od prije izlaganja sele se u ovu novu gradsku vijećnicu 
tako da će imati jedan krasan prostor za rad i djelovanje. Vidjeli smo ovdje, direktorica nam je 
napravila jednu malu kao knjižicu gdje možemo vidjeti sve ono što se događalo u 2018. godini. 
S Gradonačelnikom znam masu puta biti na sjednicama svečanima kada su dani općina, gradova 
pa čak i na moru i negdje drugdje koji imaju turizam i onda malo slušam njihova izvješća o 
svemu tome i onda sada sam nekako išao napraviti komparaciju sa onim što se događalo u 2018. 
godini i zadržao bi se sada samo na jednoj točki da ne idemo u širinu, što bi rekao kolega Radić, 
a to je odnos, znači ostvarenje više noćenja u odnosu na 2017. godinu. Pa smo došli do 
nekakvog postotka od 8% što vidimo u ovoj tablici da je broj noćenja za 2017. godinu iznosio 
8812, a broj noćenja za 2018. godinu 9543. To je znači gospodo draga, kolegice i kolege 
vijećnici više nekakvih 731 noćenja. Ja na ovo Izvješće mogu samo reći, nećemo samo kuditi, 
sada smo malo imali tu visoke tenzije, ali mogu reći da Nova Gradiška ima tu sreću da ima ženu 
s takvim iskustvom, s takvim potencijalom, koji traje ne sada od ove vlasti, od prošle vlasti ili 
pretprošle, znači to je dugogodišnji rad koji se vidi i samo ću reći ovako: „Kolegice Dinka 
Matijević, nastavite ovako, Grad će biti uz Vas koliko god bude trebalo, imate izvrsnog 
suradnika, zamjenika gradonačelnika gosp. Vidošića, radite što bi rekli Zagorci – ko vura, 
nastavite tako i mi ćemo prihvatiti ovo Izvješće.“ 
 
 LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Naravno, Klub vijećnika HDZ-
a razmatrao je ovo Izvješće i ono će ga u potpunosti prihvatiti. Naročito mi je drago čuti da i 
Klub vijećnica i vijećnika SDP-a također ovako vrlo, vrlo pohvalno se izražava. Naravno, mi 
dijelimo to mišljenje o izuzetnom radu direktorice Turističke zajednice Dinke Matijević, hvala 
Vam na svemu što radite, hvala Vam na tome što ste uspjeli povećati broj noćenja. U svakom 
slučaju bilo je impresivno vidjeti iz kojih sve zemalja dolaze turisti koji noće pod okriljem Nove 
Gradiške, najmlađega i najljepšega, iako ono stovarište pri ulazu na Gradišku građevinskog 
materijala kazuje nam drugačije, ali mi je naročito žao kada se sjetim prošle sjednice, odnosno 
prošloga Rebalansa kada je po Rebalansu smanjena u godini kontinentalnog turizma, a Nova 
Gradiška treba uhvatiti taj vlak kontinentalnoga turizma pa da pariramo Istri, Baranja to jako, 
jako uspješno radi. Dakle, bilo bi mi jako drago kada bi se povećala sredstva za rad Turističke 
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zajednice, posebno kada govorimo o godini kontinentalnog turizma. Naravno mi podržavamo 
ovo Izvješće.“ 
 
 MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ: „Lijep pozdrav svima nazočnima. Ja bih htjela 
iskoristiti ovu priliku i pohvaliti našu direktoricu Turističke zajednice kao jednog izvrsnog 
domaćina i zato tako dobro i poslujemo i njenog suradnika koji vodi Slavonski dućan. Imate i 
od mene punu podršku i ja isto pratim kada će biti nekakav natječaj za Slavonski dućan i trebaju 
biti tri ove godine i nadam se bar na jedan da ćete proći i osobno založiti ću se da ga pišem i 
nadam se da će i to ući u Rebalans. Bilo je puno događaja, manifestacija, evo ja ću dati nekoliko 
prijedloga šta još da napravimo, možda čak po mome ukusu previše je ovih šatorskih događanja, 
ali možda da vidite za na godinu nešto kreativnije tipa slama festivali ili povezati vinogradare 
pa da imamo vinske festivale, ali u svakom slučaju nije manjkalo svih sadržaja i znam da je 
teško u ovim okolnostima povećati broj noćenja. Baš zato ići će ovaj mjesec Mjera za poticanja 
ruralnog turizma pa probajte vidjeti svi skupa da vidimo da naši OPG-ovi se jave na to, baš za 
ruralni turizam i smještajne kapacitete u tom pogledu i predlažem, možda za Advent da svi 
skupa zajedno se aktiviramo, da imamo sadržajniji Advent da ne moramo mi Gradiščani ići u 
Zagreb, tako da više nama dođe gostiju, ali evo imate našu podršku i samo tako nastavite.“ 
 
 BORISLAV VIDOŠIĆ: „ Evo samo bih jedanput da to javno, kažemo da sredstva 
Turističkoj zajednici za 2019. godinu nisu smanjena, nego su povećana. Jedino su sklonjena 
sredstva kojima su se plaćali izvođači Novogradiškog glazbenog ljeta, ove godine Grad 
direktno sklapa ugovore s izvođačima i plaća sa računa Grada. Znači, samo ta sredstva nisu na 
računu Turističke zajednice, a inače sredstva za redovno djelovanje Turističke zajednice su 
povećana. Nadam se da sam u pravu pa Dinka ti to potvrdi.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ravnateljica nam je ostala dužna objašnjenje ovoga 
programa Vrata Slavonije, pa evo ja bih molila da kratko nam pojasni. 
 
 DINKA MATIJEVIĆ, nakon što je pozdravila sve nazočne: „Prije svega evo hvala 
vam zaista na ovim lijepim riječima, to puno znači čovjeku koji se trudi i radi, tako da zaista od 
srca hvala svim govornicima. Što se tiče Izvješća mislim da i nije bilo nekakvih pitanja osim 
evo kolegice Marijane, trudit ćemo se naravno, često ona navrati u naš ured s dobrim idejama, 
sve dobre ideje vrlo rado prihvaćamo i suradnike tako da evo uvijek postoji mogućnost i 
otvorene su mogućnosti za još neke nove sadržaje i manifestacije. 
  Ono što sam dužna, projekt Centar za posjetitelje. Ova prezentacija nije rađena za 
sjednicu Gradskog vijeća, dapače rađena je za Gradonačelnika, evo da bi njega uvjerili da je to 
vrijedan projekt u koji bi trebali ući i pokušati ostvariti ovu potporu od 800.000,00 kn, 
klauzulom evo da je spremna, a ja ću vrlo kratko, nije ništa dugačko, proći kroz to isto kako 
sam to prezentirala Gradonačelniku koji je na kraju odlučio da će to uvrstiti u Proračun. Tako 
ću sada i vama u kratkim crtama objasniti. Dakle radi se o projektu pod nazivom Centar za 
posjetitelje Vrata Slavonije o adaptaciji, multimedijalnom opremanju Centra. Radi se o 
natječaju Fonda za turizam, to je ono obrazloženje zašto se sada ovako u nekakvo vrijeme kada 
nije vrijeme za rebalans Proračuna, mi nikada ne znamo kada će Fond raspisati natječaj. Dakle, 
saznali smo negdje u mjesecu ožujku da će ipak ići natječaj Fonda i onda smo se pripremali. 
Natječaj je još uvijek u tijeku, dakle on je otvoren do 28. lipnja i jedan od uvjeta da se uopće 
javimo na ovaj natječaj je taj da budu osigurana sredstva u Proračunu kao kapitalno ulaganje u 
turizam s projekcijom za 2020., 2021. godinu. To je uvijek ono što se uvijek od fondova traži 
da takvi natječaji, projekti moraju biti održivi. Dakle, uvjete koje je raspisao Fond za razvoj 
turizma, a to je jedan od uvjeta da je lokacija velike koncentracije turističkog prometa što evo 
Nova Gradiška definitivno ima, ispunjava taj uvjet obzirom da se nalazimo zaista na važnim 
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međunarodnim prometnicama i uvijek je priča bila ta kako svratiti sve te putnike, dakle milijune 
putnika koji prođu pored našega grada, a ne svrate i čime ih to privući ipak da svrate u Novu 
Gradišku. Drugo je prirodno-povijesne i kulturne atrakcije u Slavoniji, kada smo radili analizu, 
ovo su samo neke od prirodnih i kulturnih atrakcija, dakle najudaljenija atrakcija od našega 
grada je negdje oko 180 km i svi koji bi svratili u naš Centar za posjetitelje zapravo bi dobili 
informaciju što dalje u Slavoniji, što doživjeti i kako ljude animirati kada dođu u Novu Gradišku 
i prezentirati im sve to što mogu vidjeti i doživjeti u Slavoniji. Adaptacija se odnosi na zgradu 
starog zatvora, isto iz uvjeta koje nalaže Fond za razvoj turizma, obzirom da je i taj jedan od 
uvjeta da bude zaštićena prirodna ili kulturna baština što svakako naš stari zatvor je, to je 
zaštićen arhitektonski prostor, nalazi se u zaštićenoj staroj gradskoj jezgri i to je jedna od uvjeta 
koji mi ispunjavamo, koji bi mi podijelili na prostore koji zapravo i definiraju Centar za 
posjetitelje, a to je prostor za informacije i edukacije, animacijski prostor, suvenirnicu, 
ugostiteljske sadržaje i sanitarne čvorove. I sada redom što smo planirali u tome prostoru 
namijenjenom za pružanju informacija i edukacija posjetitelja, dakle u prostoru, tko je bio u 
našem starom zatvoru, znaju da su to ćelije samice koje evo po gotovom projektu, dakle postoji 
glavni projekt bi se one međusobno povezale i svaki taj dio bi pričao priču o jednoj slavonskoj 
županiji. Imamo ih pet gdje bi evo koristila za opremanje te interpretacije, prezentacije 
turističke ponude najnovije tehnologije tipa proširene stvarnosti, holograma i postera, pametnih 
stolova što bi bila još jedna atrakcija u gradu Nova Gradiška, a na tragu svega onoga našega 
brenda pametni grad, najmlađi, najpametniji grad u Hrvatskoj. Evo to je samo jedan dio od te 
digitalne tehnologije koja bi se koristila u Centru, sve informacije na jednom mjestu, izradile bi 
se mobilne aplikacije. Animacijski prostor već imamo, to je dvorište starog zatvora gdje se 
uvijek mogu organizirati tematske posebne prezentacije kada bi svaka županija predstavila 
svoje sadržaje ili nekakve tematske, evo ja sam navela: dvorci Slavonije, parkovi prirode, 
gastronomija, degustacija itd. Suvenirnicu već imamo i samo jedan izdvojeni pogon bio bi 
smješten u naš Centar za posjetitelje, o tome već svi znamo o našem Slavonskom dućanu i ovo 
je sada potrebna dokumentacija. Dakle, ono što je uvjet pod točkom 6. Proračun 2019. s 
projekcijom za 2020. i 2021. znači jedan od osnovnih uvjeta, bez toga nemamo uopće šansu da 
se kandidiramo. Minimalni iznos koji možemo dobiti je 100.000,00 kn, a maksimalni 
800.000,00 kn, a Fond se financira čak i do 90% ukupno prihvatljivih troškova. Mi imamo 12 
mjeseci od dana potpisivanja ugovora je rok za realizaciju i to je sada navedeno zašto je 
značajan ovaj projekt za razvoj naše destinacije. Mi imamo postojeći glavni projekt uređenja 
starog zatvora koji se priprema i za sredstva kroz sustav malih gradova, jedno se s drugim ne 
kosi i iz toga razloga što je zaista ovaj projekt spreman, on ima sve postojeće uvjete i navedene 
u natječaju, imamo glavni program. Izdvojen je troškovnik u I fazi koji će biti na 1.050.000,00 
kn, od toga 800.000,00 će se uložiti u građevinske radove, 200.000,00 za multimedijalno 
opremanje i 50.000,00 za izvedbeni projekt. Iz toga razloga su ta sredstva planirana u 
Proračunu. Dakle, da nisu, ja ne bih sada imala šansu i mi svi zajedno da do 28. lipnja 
kandidiramo taj projekt. Evo to je ukratko to, ako imate još nekakvih pitanja. Ja sam razgovarala 
i s direktorima turističkih zajednica i koordinacije Slavonije klaster gdje su svi podržali naravno 
ovaj projekt i rekli da će se maksimalno uključiti u smislu da će dostavljati materijale od sve 
ponude iz Slavonije i sa mnom u tome dijelu surađivati.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Možda će netko reći da je ovo trebalo biti na početku, prije 
Proračuna, odnosno prije Rebalansa proračuna, ali ovaj projekt u principu je jedan od razloga, 
odnosno osnovni razlog zašto smo došli do rebalansa. Ista stvar je bila i prošli put, ista stvar će 
biti i u buduće, ali samo želim pokazati koliko je truda, napora uloženo da bi se to onda na kraju 
prezentiralo u nekoj mjeri, najčešće u suhoparnim podacima i postocima da bi pričali o tome na 
jedan ili drugi način i na kraju usvojili ovaj plan Rebalansa ili ne. Znači, prvo se pojavila priča 
u Ministarstvu, odnosno u Fondu, nakon toga je direktorica iskoristila sve svoje resurse, kolege  
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iz LAG-a, kolegice iz drugih turističkih zajednica, vidjela, shvatila da ima mogućnosti, 
napravila prezentaciju nama u Gradskoj upravi. Mi smo vidjeli, odmah smo okupili naš stručni 
tim, od naše pročelnice za financije, za komunalni dio i ostalo da vidimo da li možemo naći, 
napraviti nešto, otkuda izvući to financiranje jer projekt nam se svidio. Nakon toga uključili 
Industrijski park zajedno s našom zamjenicom za gospodarstvo koje rade stručno, evo i 
Marijana je tu, koje rade na tom projektu i uključiti će se još mnogi drugi, ali to nije garancija 
da ćemo mi dobiti taj projekt. Da bi danas donijeli samo jedan dokument koji održava 
kontinuitet nastavka toga projekta. Ako ga dobijemo biti ćemo svi sretni, ali izuzetno je puno 
napora, jedan opsežan, kvalitetan i odličan rad, a to što smo dobili građevinsku dozvolu za 
uređenje starog zatvora ili Centra za mlade samo je nadopuna toga, jer bilo je priča i negativne 
priče zašto se radi taj Centar za mlade, zašto se projektira. Da nismo imali tu dozvolu, da nismo 
imali te projekte ne bi se mogli registrirati, prijaviti na to. Evo, kada imate puno stvari onda se 
slažu jedna, druga, treća i čine jednu sinergiju dobrih stvari na kraju krajeva. Zbog toga vas 
molim, svatko po na osob može reagirati kako hoće, ali vjerujte mu da iza svih ovih stvari, iza 
ovoga što se ja moram na neki način crveniti da dokažem da je danas pravo vrijeme za rebalans 
Proračuna za razliku od nekih koji se ismijavaju, eto mi smo u 6. mjesec ušli, već drugi puta 
radimo rebalans što nije nikada bilo. Pa nije bilo, mi to radimo, a sada vidite zbog čega i tako 
ćemo nastaviti dalje.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovo 
Izvješće na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez  
„suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Turističke zajednica Grada 

Nova Gradiška za 2018. godinu 
 

KLASA : 334 – 08/19 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-4 
 
 (Izvješće kao i Zaključak prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
e) Saveza sportova Nova Gradiška 

  
VESNA ĐAPIĆ u ime Kluba SDP-a i Hrvatskih laburista: „U Izvješću o radu i 

financijskom poslovanju za 2018. godinu Saveza sportova Nova Gradiška vidljivo je iz 
priložene dokumentacija kako se novac troši transparentno potrebama klubova. Grad je povećao 
financijska sredstva u znatno većem iznosu, tako je klubovima omogućen nesmetan rad.  

U ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista ovo Izvješće se prihvaća.“ 
 
 LJILJANA LUKAČEVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Mi smo naravno iscrpno 
proučili ovo Izvješće, želimo čestitati na kvalitetno odrađenom Izvješću i predsjedniku i 
zamjeniku gosp. Borislavu Vidošiću i zapravo prije svega čestitati na svim sportskim uspjesima 
članica Saveza sportova. Poznato nam je i na nacionalnoj razini da su sportski uspjesi i sportaši 
najbolji promotori svoje lokalne zajednice, svoje države, tako da se ponosimo našim 
sportašima. Čestitamo i na pozitivnom poslovanju.  
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 Klub vijećnika HDZ-a će ovo Izvješće podržati, ali imam samo dva, odnosno tri pitanja 
za predviđenog izvjestitelja. Naime, ovdje piše da ste u studenom 2018. godine nakon natječaja 
o zakupu prostora u Biogradu, dakle odmarališta u vlasništvu Saveza sportova sklopili ugovor 
o zakupu sa tvrtkom ARI AGRO d.o.o. na 15 godina, pa onda još  plus 15 godina. S obzirom 
da ovdje ne piše tko je vlasnik tvrtke molila bi da nam to kažete i da nam potvrdite ili 
demantirate je li onda godišnja zakupnina na razini otprilike pedesetak tisuća kuna kako se iz 
Izvješća vidi. Još nešto me samo zanima, da li ste, odnosno zašto bolje rečeno u Program 
financiranja iz Proračuna za 2018. tri članice Saveza sportova nisu uvrštene u financiranje, a to 
je Hrvatsko planinarsko društvo, vidimo da su njima dana sredstva sa neke druge pozicije, 
Sportsko-motociklistički klub Nova Gradiška i Građanski malonogometni klub Nova Gradiška 
nisu u popisu financiranih članica pa samo me zanima zašto. I treće pitanje – zašto je konkretno 
utrošeno 21.527,40 kn u prošloj godini koliko iznosi zapravo povećanje sredstava za Savez 
sportova u 2018. godini u odnosu na onih planiranih 1.300.000,00.“ 
 
 KRUNOSLAV HOFFER, nakon što je pozdravio sve nazočne: „Evo kao što ste 
pohvalili Izvješće o radu Saveza sportova u 2018. godini, ja mogu reći kao jedan od članova 
Izvršnog odbora da su sve odluke koje se donose na Izvršnom odboru usuglašene uz veliku 
potporu Grada Nove Gradiške i uz sva ostala prateća potrebna izvješća koja se moraju dostaviti 
Savezu sportova. Na Vaša pitanja ići ću redom. Što se tiče sklapanja ugovora sa firmom ARI 
AGRO d.o.o to je firma gosp. Arića, gdje je bio natječaj za zakup prostora u Biogradu gdje smo 
vidjeli da dajemo velika sredstva, a da je ovo ipak korisniji način financiranja, odnosno objekt 
propada. Morali smo davati dosta sredstava za režije i za sve ostalo, smatramo da je ovo bio 
pametniji način i kao što ste rekli svake godine poduzeće ARI AGRO d.o.o uplaćuje u Savez 
sportova 50.000,00 kuna. Znači 15 + 15 godina, to je redovno, evo ove godine smo ih dobili. 
Odmah da se nadovežem, onih 21 tisuću i nešto kuna je za financiranje, za plaćanje kombija 
koji je Savez sportova uzeo i jedan od tri kombija, dio sredstava od toga ide za plaćanje kredita 
za kombi. Prema tome taj kombi je potreban kao što su i ova druga dva, tako da znate kuda taj 
dio sredstava ide, a ovaj drugi dio je isto namjenski, znači ne troši se nigdje gdje nije opravdano 
i sve drugo. Evo to je odmah ujedno odgovor na treće pitanje gdje je 21.000,00 kn. Što se tiče 
ove tri članice, prema Zakonu, odnosno prema pravilima i propozicijama udruge ili članice 
moraju biti najmanje četiri godine u sustavu natjecanja da bi se mogle financirati. Evo to je 
razlog isto kao i sve druge tko god se priključi Savezu sportova znači mora imati određeni 
period kada mora, odnosno dvije godine kada mora biti u nekom sustavu natjecanja. Da li je to 
redovno natjecanje ili timsko ili bilo kakvo drugo, uglavnom dvije godine mora biti u sustavu 
natjecanja. To su neka pravila i prema tome držimo se i držimo se određenih propisa i pravila, 
prema tome sva sredstva koja se dobivaju od Grada za Savez športova se namjenski troše, svaka 
lipa. Prema tome, imate u Izvješću i još jedanput zahvaljujem svima, a ujedno da kažem da je i 
Savez športova svake godine povećao za 50 do 70 tisuća kuna proračun za davanje našim 
članicama, ako vam kažem da je u Zajednici sportskih udruga od 2.400.000,00 kn 900.000,00 
kn se daje udrugama, onda znate da je to 50%, a mi dajemo preko 80%. To je samo jedna mala 
razlika u odnosu jednih i drugih. Evo ako ima još kakvih pitanja stojim na raspolaganju.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovo 
Izvješće na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“, bez  
„suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
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Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Saveza Športova  

Nova Gradiška za 2018. godinu 
 

KLASA : 620 - 01/19 - 01/02 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-4 
 
 (Izvješće kao i Zaključak prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
f) Javne vatrogasne postrojbe Nova Gradiška 
 
ZORAN GAZIBARIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Klub 

vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista pregledao je Izvješće o radu i financijskom poslovanju 
Javne vatrogasne postrojbe te ćemo ih kao takve i prihvatiti. Ovim putem bi pozdravio kolegu 
Ivu Pejakovića i čestitao na njegovoj funkciji na mjestu zapovjednika.“ 
 
 ANTUN ŠKVORČEVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnika HDZ-a je 
razmotrio ovo Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe i Financijsko izvješće. Vidimo da je 
Javna vatrogasna postrojba pozitivno poslovala, čak je nešto i ostalo viška, nekih 35.603,00 kn, 
tako da nismo našli ništa zbog čega ne bismo podržali ovo Izvješće, tako da podržavamo u 
cijelosti ovo Izvješće. Vatrogasci su nam potrebni uvijek, ne daj Bože da bude često njihova 
potreba, ali bez njih ne možemo. Podržavamo Izvješće“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovo 
Izvješće na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“, bez  
„suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Javne vatrogasne postrojbe 

Nova Gradiška za 2018. godinu 
 

KLASA : 007 – 02/19 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-4 
 
 (Izvješće kao i Zaključak prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

 
g) Vatrogasne zajednice grada Nova Gradiška 
 
ZORAN GAZIBARIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Klub 

vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista pregledao je dostavljena izvješća Vatrogasne zajednice 
te izvješća DVD Nova Gradiška i DVD Ljupina te ga u potpunosti prihvaća. Opet isto ovim 
putem pozdravljam kolegu i opet čestitam na novoj funkciji na mjestu zapovjednika Vatrogasne 
zajednice grada Nove Gradiške.“ 
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 ANTUN ŠKVORČEVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnika HDZ-a će 
isto tako podržati ovo Izvješće Vatrogasne zajednice Nova Gradiška u cijelosti.“ 
 
 VLATKO GREINER: „Zanima me zašto nije ovdje prisutan predsjednik Vatrogasne 
zajednice, gosp. Tot, a trebao je biti, pa predlažem da stavimo na doradu ovu točku da se 
gospodin Predsjednik udostoji doći pa da onda glasujemo o tome.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Gospodin Tot nije ni predviđen za izvjestitelja i nigdje 
ne piše da je on izvjestitelj.“ 
 
 VLATKO GREINER: „ Ne piše, onda je moja greška, ja se ispričavam.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovo 
Izvješće na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“, bez  
„suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Vatrogasne zajednice  

Nova Gradiška za 2018. godinu 
KLASA : 214 – 01/19 – 01/02 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-4 
 
 (Izvješće kao i Zaključak prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

   
h) Zajednice tehničke kulture grada Nove Gradiške 

 
VLATKO GREINER u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Evo bližimo 

se kraju pa ćemo na brzinu. Primili smo Izvješće o radu Zajednice tehničke kulture za 2018. 
godinu. Kao što vidimo tu su navedene i članice Foto klub F4 i Old tajmer, Klub clasic, 
Zrakoplovni klub modelara i maketara, Radio klub Nova Gradiška Trenk, Društvo pedagoga 
tehničke kulture, Radio udruga Slavča itd. Ono što mene veseli u ovome svemu je to što evo, a 
i oni znaju u dogovoru s Gradonačelnikom da će im se organizirati i pripremiti prostor u 
prostoru ili dvorištu bivše vojarne u Novoj Gradiški koja je sada naravno došla pod vlasništvo 
Grada Nove Gradiške i sad  zahvaljujemo ministru Mariću po tko zna koji puta. Ono što me 
gosp. tajniče veseli kod Vas u vašem izvješću, evo biti ću kratak, je to što ste sa 31.12. 2017. 
završili u plusu sa 12.800,00 kn, a za 2018. s 31.12. završili sa 27.694.00 kn plusa, znači vidim 
da ste racionalni, da vodite računa o svojoj blagajni, o svojoj kasici i ono što vidimo u gradu 
što priređujete i s čime uveseljavate i djecu i građane ovoga grada radite dobro i želim vam 
puno sreće i mi ćemo prihvatiti ovo vaše Izvješće i evo svako dobro.“ 
 
 ANTUN ŠKVORČEVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnika HDZ-a je 
razmatrao ovo Izvješće i podržat ćemo Izvješće, tehnička kultura je sve ono čime je obuhvaćeno 
i čime se trenutno bavite je da tako kažem dobro za grad i za općenito bavljenje tim oblikom 
nekakvim djelatnostima, odnosno hobijem. Uglavnom je to sastavljeno na taj način, dobro je 
da se mladi uključuju u ovaj oblik zanimanja za tehničku kulturu i kao što sam rekao podržati 
ćemo ovo Izvješće. Jedina je stvar što sam primijetio ovdje, znači do sada nismo imali kod ove 
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Zajednice za tehničku kulturu profesionalnu osobu koja je tajnik u Zajednici za tehničku 
kulturu, to je sada znači dodano. Inače u principu nismo toliko za to novo radno mjesto, to je 
znači nova stavka u Proračunu, s tim nismo baš najzadovoljniji, ali mora naravno netko raditi 
to, tako da nećemo oko toga raditi nikakve probleme, podržat ćemo ovo Izvješća. Nadam se da 
ćete opravdati u ovom smislu kao tajnik i kao Zajednica za tehničku kulturu sve ovo što Grad 
ulaže u Vas.“  
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovo 
Izvješće na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, nitko „protiv“, bez  
„suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zajednice Tehničke kulture 

Nova Gradiška za 2018. godinu 
 

KLASA : 630 – 02/19 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-4 
 
 (Izvješće kao i Zaključak prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 

  
i) Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška doznačenim od Grada Nove  

    Gradiške 
 

IVAN ADŽIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Pred nama se nalazi 
Izvješće o radu i utrošenim financijskim sredstvima Gradskog društva Crvenog križa Nova 
Gradiška za 2018. godinu. Nekoliko natuknica iz toga, broj zaposlenih pet u stalnom radnom 
odnosu tri Stručna služba Crvenog križa, socijalni program, pomoć u kući na određeno 2 
djelatnika program  kućne posjete, 46 djelatnika za projekt Zaželi za općinu Davor, Dragalić i 
Vrbje. Aktivnosti Crvenog križa: organizacija mreže i članstva, prihvat i distribucija 
humanitarne pomoći, znači tu vidimo koliko je podijeljeno hrane, peći, odjeće i ostalih 
potrepština, služba traženja, zdravstveni programi, socijalni programi, rad mladeži Crvenog 
križa, pripreme i djelovanje u katastrofama, informacijsko promidžbena aktivnost te 
financiranje Crvenog križa. Posebno treba naglasiti djelovanje i darivanje krvi koje se provodi. 
Prihodi su 243.000,00 kn proračunskih sredstava Grada Nove Gradiške, viška 222.000,00 kn. 
Pohvaljujemo rad i prihvaćamo Izvješće financijsko Gradskog društva Crvenog križa i 
ravnatelja Franju Pavlovića.“ 
 
 LJILJANA LUKAČEVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Poštovani ravnatelju, 
tradicionalno pozitivno ocjenjujemo Vaša izvješća, tako i ovo. Uistinu smo razmotrili ovo 
iscrpno Izvješće i ja Vam želim čestitati, Vama osobno, Vašim djelatnicima, suradnicima i 
volonterima na uspješnoj 2018. godini. Kroz Izvješće se da vidjeti prikaz, dakle tradicionalno 
uspješno realizirani, što socijalni, što zdravstveni, što humanitarnih programa, a posebno Vam 
čestitam na sedam milijuna kuna koje ste zapravo donijeli u svoju ustanovu i korisnicima kroz 
program „ Zaželi“. Kao županijska koordinatorica za prevenciju ovisnosti pohvaljujem tradiciju 
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održavanja Programa smanjenja štete i Vaš rad s mladima, poslovanje je pozitivno, planski, 
namjenski, transparentno. Svaka čast, sve pohvale, podržat ćemo naravno Izvješće.“ 
 
 VLATKO GREINER: „Ja imam samo jednu zamolbu gđo. Predsjednice, dajte molim 
Vas, kada god imamo ta izvješća gospodin iz Crvenog križa uvijek bude zadnji, a najstariji je. 
 Pa kad već imamo neke ravnatelje koji nam ne dođu na vrijeme, dajte ga stavite onda 
bar na prvo, drugo mjesto kada bude Izvješće bilo da čovjek ne čeka cijeli dan, jer stvarno je 
strpljiv, nekada dođe čak i na početak sjednice, pa cijeli dan presjedi s nama. Pa hajmo malo to 
pomaknuti naprijed ako može.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Kada bude Izvješće za 2019. godinu, gospodin Franjo na 
prvom mjestu, slažem se.“  
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je ovo 
Izvješće na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez  
„suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Gradskog društva Crvenog 

križa Nova Gradiška za 2018. godinu 
 

KLASA : 550 – 05/19 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-4 
 
 (Izvješće kao i Zaključak prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 7. PROCJENA RIZIKA OD VELIKIH NESREĆA ZA PODRUČJE GRADA 

NOVE GRADIŠKE 
 
 U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnio je Ivan Nožina. 

 
 ŽELJKO BEŠLIĆ: „Evo ja se zahvaljujem gospodinu Nožina na iscrpnom Izvješću. 
Ne znam samo, vjerojatno je usklađeno sa zakonom da se ovako, ja bih rekao možda i 
povjerljivi podaci stavljaju na stranice Grada, odnosno da imamo to, ali to je vjerojatno 
usklađeno sa zakonom. Vjerojatno je tako kada Vi to imate.“ 
 
 IVAN NOŽINA: „Nemate nikakvih tajnih podataka, osim što možete sve to dobiti 
dajemo podatke odgovornim osobama, njihove telefone itd. i što će biti kroz plan, to neće se 
vidjeti.“ 
 
 ŽELJKO BEŠLIĆ: „Nisam ni znao da imamo 30 i još nekoliko trafo stanica u gradu. 
 
 IVAN NOŽINA: „Nikakva tajna.“ 
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 ŽELJKO BEŠLIĆ: „I jedino što sam zamijetio u cijelom ovom Izvješću da ste stavili 
ružu vjetrova od grada Slavonskog Broda, a imali smo 1999. godine jednu izuzetno ekstremnu 
situaciju gdje na području planine Psunj imali smo 150 hektara porušene šume od ciklona koji 
se sručio i ne daj Bože pogodio Novu Gradišku, mislim da bi bile posljedice katastrofalne i još 
50 ha je bilo manjih šteta. Uglavnom 150 ha je bilo na jednom velikom području koje je tu 
oštećeno. Evo to je samo jedna mala zamjerka ovako što sam mogao zamijetiti.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Lijepo je to sve nama gospodin Nožina prezentirao, 
nadamo se da ovakvih velikih nesreća neće biti, a osim ovoga što je gospodin Bešlić rekao bili 
smo i mi svjedoci jedne, hvala Bogu dobro je prošlo da kažem nesreće prošle jeseni kada je 
isticao plin u naselju Urije, kada nikoga od tih ekipa nije bilo, nego samo predsjednica Gradskog 
vijeća koja tamo živi sa uplašenim ljudima stojimo ispred zgrade i nigdje nikoga. Znači treba 
malo, ta Izvješća koja se i debelo plate i sve, malo u te postrojbe, znači ne samo Izvješće, 
Izvješće nije ništa ako se to ne širi dalje.“ 
 
 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je 
Procjenu na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, bez  
„suzdržanih“ članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. podstavak 2. Statuta 
Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Procjene rizika od velikih nesreća za područje grada Nove Gradiške 

 
 
KLASA : 810 – 01/19 – 01/02 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-4 
 
 (Procjena kao i Zaključak prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
 
 
 Po završetku zadnje točke Dnevnog reda, Predsjednica Gradskog vijeća zaključila je rad 
16. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške u 15,50 sati. 
 
               
VODITELJ ZAPISNIKA                PREDSJEDNICA 
         GRADSKOG VIJEĆA 
     Nela Bednarik 
                            Ljepša Rakas Vujčić, dr.med. 
KLASA: 021 – 05/19– 01/17 
URBROJ: 2178/15-01-19-2 
 
 
 


